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 КОНСТАТУЈЕ СЕ да су на главни претрес приступили: 
 

 заменик тужиоца за ратне злочине Милан Петровић,  
 пуномоћник оштећених Славица Јовановић, 
 оптужени Грујић Бранко и Поповић Бранко који су приведени 

из Окружног затвора у Београду,  
 браниоци, адвокати Миломир Шалић и Мирослав Перковић, 
 приступио и позвани сведок Сретен Лазаревић.  

 
 
 

Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 

 Да се главни претрес ОДРЖИ.  
 
 
 Констатује се да тражени извештај од Генералштаба Војске 
Републике Српске и Архива Војске Републике Српске још није 
приспео, а да је у суд приступио сведок Лазаревић, па 
 
 
 Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

 Да се у доказном поступку саслуша сведок Сретен Лазаревић.  
 
 
 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Ја се извињавам, председнице већа, пре 
него што уведете сведока Лазаревића, ако може само на минут нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добар дан. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Добар дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је везано за сведока или? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Начелно за сведока, али имамо још 
неких проблема, па сам хтео да кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Дајте после, да саслушамо прво сведока, па ако 
је процесно. 
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Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Ми уопште нисмо знали, нити смо 
добили било коју обавест да ће сведок доћи. Имали смо сазнања да је он 
одбио да сведочи. Ово је за нас данас изненађење да је дошао да 
сведочи. Не знамо како је то, не знам ни да ли је тужилац обавештен, 
претпостављам да је и он изненађен том чињеницом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  То је једна ствар, а друга ствар, тиче се 
нечега што је начелно једно питање, али врло ћемо га конкретизовати 
сада у судници. Наиме, ми смо овде браниоци  у судници, улазимо у ову 
зграду, Вама је познато да смо лишени и оне собе која је била 
адвокатска. Лишени смо одавно приступа ресторану и до 10 часова, 
наводно што је неко злоупотребио статус. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Колега, молим Вас, немојте то сад. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Не, не, председнице  већа, ја ћу Вам 
рећи или ћу сада напустити суђење. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако је то у интересу Вашег брањеника да 
напустите. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нама је, није ништа смешно, повређује 
се достојанство, ово је у интересу адвокатуре и овога суда. Повређује се 
достојанство из дана у дан, сваког браниоца. Нама је сада забрањено да 
унесемо обичну воду, разумем у стаклу да не, али да не можемо ни у 
пластичној чаши да имамо овде чашу воде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можете, ево хоћете, молим вас воду да донесете 
за браниоце.  
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Нажалост, председнице  већа, ја морам 
да попијем најмање две литре воде дневно. Други исто адвокати, 
требамо данас да причамо, обичну воду, чашу не смемо да имамо.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, изађите молим Вас,  попијте  воду, ја ћу 
то да разговарам са предсеником суда. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Разговарајте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И ја сматрам да је то ван памети, али немојте 
молим Вас сада да правимо проблем на тај начин. Да ли има сведок 
воду? Донесите воду за сведока. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ово је стварно понижење. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Али ово није тренутак, ја мислим да Ви колега 
разумете, нити знам за тај проблем, нити стварно и сада. Немојте сада од 
оваквих суђења да правимо, стварно је бесмислено и ја сматрам да је 
бесмислено. Не можете бити без воде овде, суђење је цео дан.  Због чега 
то не може вода, сазнаћемо. Добар дан. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Добар дан, суде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Извините за ове проблеме. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није проблем.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. 

ВР
З 0

17
0



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. септембра 2010. године 

 

4

 
 

ИСПИТИВАЊЕ СВЕДОКА 

СВЕДОК СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ 

 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли су се Ваши лични подаци променили? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нису, нису се променили. 

 Са личним подацима као на претресу од 01.03.2007. године. 

 Сведок упозорен на дужност казивања истине, последице 
давања лажног исказа и на већ положену заклетву, наводи: 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ми смо Вас звали поново зато што смо након 
Вашег исказа који је дат пред овим  већем на главном претресу, добили 
још једну оптужницу  против оптужених, Ви га знате као Марка 
Павловића, односно Бранка Поповића. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И Бранка Грујића за догађаје који су се одиграли 
од 01. до 08. јуна, према наводима оптужнице, у Техничко-школском 
центру Каракај и Дому културе Пилица, у ком периоду је око 700 цивила 
муслиманске националности војноспособних мушкараца из око 17 села, 
Клиса, Бијели Поток, Ђулићи и осталих ту села гравитирајућих, 
одведено у Технички школски центар, одвојени од жена и деце, а затим 
пребачени у Дом културе у Пилицу, где су сви на Гериној кланици, они 
преостали преживели из Дома културе Пилица 08. јуна погубљени, а 
већи део њих је и ексхумиран након завршетка рата из секундарних 
гробница «Црни врх», «Грбавци». Па пошто у том тренутку та 
оптужница није била подигнута, ја ћу Вас сада позвати прво да нам 
испричате, будући да сте Ви у то време и према оним Вашим 
сведочењима, били стражар и заменик овога управника Среде Вуковића, 
да сте били у Суду и у «Новом извору», да нам испричате, односно да 
сте били у Зворнику у том периоду, да нам испричате, да ли је Вама 
нешто о  томе познато и друга ствар, што смо, кажем, добили након  
Вашег исказа изјаву коју сте дали хашким истражитељима. У овој изјави 
има неких разлика у временским периодима о којима сте сведочили 
везано за овог покојног «Бубицу», па ћу Вас ја и о томе касније. А сада 
прво да нам кажете, шта Ви можете да нам кажете о овом догађају 
великом који се ставља на терет оптуженима, а наиме, да су донели 
одлуку да се као таоци узму ови војноспособни мушкарци из места 
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Клиса, Ђулићи, Грбавци, Кучић Кула, Греда, Шетићи, значи 01.јуна и 
затим њиховом пребацивању и боравак у Техничком школском центру у 
Каракају  пет дана, где су злостављани, према наводима оптужнице, а 
многи се и угушили због услова који су владали у том Школском 
центру, а затим одведени у Дом културе у Пилици. Да ли можете о том 
догађају прво нешто да нам кажете. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Часни суде, ја не знам о томе ништа, 
ово, за те Ђулиће и Технички школски центар, немам. Ми јесмо прошли 
кроз Технички школски центар, али ту смо можда били од седам до 
десет дана, али то је, не знам у ком периоду се то догађало, можда после 
нас. Ја не знам ништа о томе.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А где сте Ви били почетком јуна месеца? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Почетком јуна? Били у Суду за 
прекршаје и зграда «Новог извора», ми и не знамо, ја не знам ништа о 
томе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И нисте ни чули у Зворнику да има неких 
заробљених? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, ја нисам имао сазнања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Неких 700 људи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам имао могућности ништа да 
чујем, не знам, не могу о томе сведочити када не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. Јесте икада чули да су неке стотине људи 
ту погубљени и нисте ни чули у Зворнику шта се дешава, да има неких 
заробљеника? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, ја нисам ја ништа у то време могао 
чути, не знам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када сте чули? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па то је после рата се причало свашта, 
али ја ту не могу, ја из друге руке ништа, не знам шта је тачно, а шта 
није и не могу да водити себе у нешто што не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. Ви сте овде давали изјаву на претресу 01. 
марта 2007. године и везано за ово одвођење овога Абдулаха 
Буљубашића, званог «Бубица». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  «Бубица», да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте, од стране оптуженог, рекли сте у тој 
Вашој изјави да је, само да нађем, тренутак, да су тај Саша «Робија» и 
овај  Стојановић Анђелко дошли са Марком Павловићем. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То је онај, кажете, Саша «Робија» што га је 
ослободио Марко када је убио оне људе, јел тако? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И овај, да су Вам колеге рекле да је напољу био 
и Драган Обреновић, јел тако? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви њега нисте видели? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам видео.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И рекли сте да сте видели да је «Бубица» био у 
тешком здравственом стању? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да Вам је причао да су му набијали колац, јел 
тако, у анални отвор? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Негде у Каракају, а сада локација, 
нисам могао до њега дознати, зато што човек није био можда по сата и 
Марко га је поново одвео са десет људи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Са још десет људи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Са још десет људи, овај, наводно да је 
пребукирано, да више места има у Каракају, ето то је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, у овој Вашој изјави коју сте дали хашким 
истражитељима,  14. јула 2003. године, ту у овом нашем преводу, стоји, 
а и у изјави на енглеском стоји, да сте Ви изјавили да сте ту  видели 
«Бубицу» кога сте знали још пре рата у згради Суда, да Вам је он причао 
да су га одвели на Економију, да је ту тучен и да му је ту набијена та 
мотка. Да ли се сећате неког разговора, везано са «Бубицом», да је он 
причао да је био на некој, да је био на Економији? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Отприлике, могуће да је Економија, 
отприлике да је тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да је био тамо? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А онда овде у овој изјави стоји: «Следећег дана 
у Суд је дошао Марко Павловић и повео «Бубицу» са још неколико». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не следећег дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не, не, то пише у овој изјави. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Добро, можда је нека грешка, али истог 
дана, пола сата није човек више био ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, и кажете, «неколико дана касније, чуо 
сам да су ти људи стрељани, «Бубица» и још тих десетак које је он 
одвео». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То се причало овај, да су стрељани, али 
ја сада нисам очевидац тога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И у овој хашкој изјави стоји да сте препознали 
тог Сашу «Робију», тог по надимку «Робија» који је одвео са 
Павловићем «Бубицу». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, они су дошли с «Тамићом» у 
поподневним сатима, можда тамо око пет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И одвели и довели? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ја, и довели га и одвели, са њим укупно 
десет људи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, нешто ближе о именима тих људи сте 
причали. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ево овако, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И овде, а има и у овој Вашој изјави тужиоцу у 
Тузли, коју сте давали. Ми смо у међувремену на претходном претресу у 
јуну месецу саслушали једног од људи који су били заробљени ту у 
Суду,  Беган  Бошњаковић, један старији човек, 1931. годиште је он. Да 
ли се Ви сећате тог човека? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Он је из Кучић Куле. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Он је такође поменуо нека имена људи које је 
тај Марко Павловић, како га је он звао, одвео, између осталих нека 
имена и он помиње, као што је овај Хаџиавдић, стриц од оног сведока 
«Четири», да му сада не помињемо име.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  «Шиге» надимак, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И он каже да су ту била нека два Рома и нека 
двојица из Куле града. Да ли се Ви сећате тих имена? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, не знам имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Сада? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Тада се није водила књига о задржавању 
лица, водила се када смо били на Економији и у Техничком школском 
центру, ту је књигу узео СУП и када смо горе прешли, није се водило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А када је узео СУП ту књигу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Када смо дошли у Суд за прекршаје 
узео је ту књигу, она је била скоро попуњена, јер било је пуштања лица, 
знате. Марко Павловић је у, што се каже, долазио и пуштао их, мислим и 
тамо се писало, по наређењу Марка Павловића  пушта се и то се пуштао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И коме сте дали ту књигу, ко је то узео? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То су радници СУП-а нашег, не знам ко 
је узимао, узели су тамо, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  У  том периоду, тада? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Тада када смо дошли горе, ми смо 
донели то са собом.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када кажете горе, на који објекат мислите? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Мислим на Суд за прекршаје, у Зворник 
када смо дошли.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Након ове школе, јел? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, након Техничког школског центра. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када сте дошли у Суд? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, а ко је рекао да се у Суду не води сада 
књига? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, нису нам донели другу, то су 
радници СУП-а тамо водили, инспектори, ко је и шта је, и они су у 
међувремену некакве људе приводили, када су долазили да мењају, да 
узимају оне пропуснице, шта знам, и тога је било. После је настало 
нешто можда другачије, да су ти неки људи који су привођени, да је 
већина њих прошла кроз СУП тамо са некаквим испитивањем и они су 
то водили тамо, сигурно. Некада су долазили код нас, да питају, траже и 
ми смо некада писали, овај, усаглашавали, ето.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли можете да се сетите, овде сте у овој 
тузланској изјави помињали нека имена. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Мислите од ових десет људи, јел? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ево, ја ћу покушати и сада да, мислим 
да је протек времена, овај, знаш како, да сам имао онда списак, ја бих 
тачно, али то је ипак била мало брзина, можда сам погрешио у једно 
име, евентуално два, а ово гарантујем овај, јер то је брзина, јер сви смо 
презиме, слично име, сада да упамтим. Друго, ако је био човек са мном 
десет дана, упамтићу, али ако је био два дана, ајде га сада упамти, али ћу 
покушати, ево, овако, «Бубица», један, овај Хаџиавдић. 
 ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  «Шиге»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  «Шиге», два, онај што је возио за 
месару, Мешалић Шефкет, три, био је неки Џихић,  Џихић, четири, била 
су двојица са Куле, један старији, један млађи, човек оног млађег  смо 
ми ваљда неко је рекао да је он, ми га звали »Кувар», ваљда је по некој 
изјави кувао кафу војсци, шта ја знам и два ромске националности су 
били и е сада ми је тамо где сам рекао Буљубашић онај један, после ми 
је долазило у главу да је то могао бити један од двојице браће Фазлића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да није Буљубашић него Фазлић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, после ми је нешто дошло, као. Ето 
то би. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте тамо рекли да је Марко имао неки 
списак? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Па да је по списку те људе прозивао? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте, он је имао једну торбу овако коју 
је носио стално, оно, како да објасним, имао је тамо неку свеску, шта 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И колико је соба било ту? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Соба је било шест, отприлике и сада. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  У Суду? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:   У судници је била једна што смо ми 
користили и овако је било једно одељењце, можда је двоје људи могло 
стати и тамо је био WC и иза WC је била некаква остава, никада се у њу 
није улазило, она је била закључана, ето то је све у  Суду за прекршаје.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је Павловић испитивао тог «Шигета»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Верујте да не знам, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је имао неко наоружање? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Знам да је «Шиге» дошао преко СУП-а 
отуда је дошао из СУП-а. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како сте Ви то схватали да долази из СУП-а, да 
ли га је довео неко? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Довела га полиција.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А да га овај Марко испитује? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па не знам, ја не могу сада рећи да ли је 
Марко испитивао «Шигета» или не, не могу ја све попамтити.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не «Шигета», него уопште, то изводио, шта год? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па јесте, када је долазио, неко га је, 
вероватно питао је сигурно, одводио је ту, из којих разлога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не, кажем, како објашњавате, Ви сте припадник 
СУП-а, јел тако? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Кажете, те неке људе доводи СУП, а онда 
долази тај Павловић и он њих прозива. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Вероватно су они имали неку 
координацију тада, по мени, јер неке је доводио СУП, неке војска, неке, 
знате, није то све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Овај сведок Беган Бошњаковић је испричао да је 
у једној соби у Суду било њих седамнаест, да им је ту долазио Марко 
Павловић, да су стражари затвореницима говорили да је Марко чигра, да 
све зна, да све памти шта ко каже, ко је пуцао, ко је запалио шталу, ко је 
имао експлозив, ко је имао оружје. Он каже да је Павловић долазио и 
испитивао тог «Шигета»,  неки експлозив. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Могуће, могуће, јер знате како, он када 
уђе у собу, не идемо ми за њим, човек ради свој посао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Зашто ви не идете да контролишете шта он 
ради? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па уско је тај ходник и то, што кажем, 
постоји могућност да је било и седамнаест људи, али када буде више, 
неки  се пусте да иду, шта знам, од тринаест до седамнаест, увек се 
баратало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И он каже да је трећи пут, када је дошао тај 
Павловић, одвео из његове собе десет људи. 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није он могао из његове собе.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Он каже из његове собе, да је баш ту био овај 
«Шиге», да су била два из Куле града и два. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Али је Марко узимао из више 
просторија тамо по списку људе, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Тог дана? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када је довео «Бубицу»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И ону двојицу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Што сте рекли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте, још неку двојицу, не знам ту  
двојицу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када дође тај Павловић, јесте Ви тражили од 
њега неко овлашћење, одобрење од Вашег шефа да он то ради, да улази? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Зашто? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није нико ни тражио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А зашто, да ли Вам је неко рекао од Ваших 
претпостављених да тако треба да радите? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, Марко је испитивао и када је био тај 
командир Средо и то све, то је тако било тада.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је Вама био командир Средо или Марко? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Средо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте Ви питали Среду, зашто  тај  Марко 
долази, шта је он, да ли је он полицајац или његов шеф, Средин? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Марко је у то време био, овај, командир 
тог ТО и то је по мени исто као полиција, та цивилна власт, да се 
подвргла тада у то време војсци, не знам ја, ту сада не могу да 
објашњавам, ја сам тако схватао да је, мислим, не знам сада шта је по. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Који је био тај са тим спрженим  стопалом, где 
је то њему се десило? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па, њега су звали «Пушкомитраљезац», 
сада ја не знам да ли је он ухваћен са оружјем, њему је спржена нога 
тамо  када су га заробили, шта ли, бар ми је тако, причао нам је, што 
кажу, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Тај? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви кажете то је неки Џихић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Џихић презиме, име му не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је тај преживео или није? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И како сте Ви чули да су они убијени, 
стрељани? Да ли је то брзо било или? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  После пар дана се причало да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Причало се? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, били су и неки људи, они, који су 
помагали оном човеку што је, да ли је он био задужен да сахрањује те 
људе, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је то тај сведок «М» што га има ту? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А како сте упознали тог Драгана Обреновића? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није, слушајте, ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте ли га упознали, пардон? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам га ја никада знао, он је био 
нешто  у војсци,  тада у то време, ја не знам, овај,  чујем да је сада у 
Хагу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам га ја ни знао, али од ових колега 
који су га позтавали, он је био вани, тај Драган, ето.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да је био напољу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када је овај Марко Павловић довео «Бубицу» и 
после га одвео? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте, јесте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Зграда «Новог извора» је до зграде Суда, јел 
тако? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, само један хаустор има оно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Као пролаз?  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Где пролазе аута од полиције и  то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када су ови људи пребачени у «Нови извор», 
када су дошли ови Дивичани у Суд, то сте причали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли се сећате, да је ту долазио можда тај 
Обреновић Драган? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:   У ту зграду «Новог извора»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није, не знам, право да Вам кажем, не 
знам, нисам га видео, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли се сећате да је долазио Радован Караџић 
неким хеликоптером? То су нам још неки сведоци причали. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте чули  тако нешто? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам, нисам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Нисте? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, не могу све знати, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате да је долазио неко да узима те 
људе да их води у неку размену из «Новог извора» или из Суда? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам сада колико је људи, јесте 
било, била је једна већа размена, овај, ја мислим да су они вођени у 
Кисељак, па је преко Кисељака, тамо не знам које је најближе место, 
овај, тамо је вршена некаква размена, знам да су их по неком списку, 
како, да ли је захтевала друга страна та имена, како је рађено, не знам, а 
постоји некакав доле код доле одсјек али је писало је Центар за размену 
тих заробљеника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Где је био тај Центар? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Уз  војни одсек, уз војни одсек, писало 
је ту неки папир, повећи, вероватно ти људи одатле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Повећа размена, мислите на већи број тих 
затвореника? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, овај, ту је писало и они су 
координирали отприлике око тих размена, не знам ко су све ти људи 
били, знам онај један  човек је неки Ивановић, да ли Мишо, Милан, тако 
нешто, али тај човек је погинуо у току рата, овај, мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да није Момо? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Момо, да, да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А где је та, одакле се та размена одвијала, из ког 
затвора, да ли из Суда или из овог «Новог извора»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То се одвијало из Суда за прекршаје 
доле, отприлике, али можда је и из «Новог извора» неко, јер доле су 
били аута која су их возила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Колико је људи тада тих Муслимана размењено? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, не знам број, не знам тачно, 
није много, можда петнаестак у врх главе, не знам да није још са којих 
других подручја, па је можда увећан број ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је тај Ивановић штп је био задужен 
дошао? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте, јесте, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Са ким је он дошао, да ли је дошао сам или са 
неким? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Дошли су онако као војска, били су ови, 
са неким аутима нешто полуотвореним, као кампањола, шта ли, колико 
се ја сећам и они су некаквим списком то, вероватно су још неки људи 
учествовали око тога ко ће ићи у размену, шта знам, као што је сведок 
«Q» у то време био командир полиције и вероватно је и он је учествовао, 
јер било је некаквих људи овај који су молили сведока «Q», ваљда су му 
познати тамо комшилук и баш један је човек отишао у тој тури у 
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размену, неки Омеровић, а син му је остао, а син је после отишао за 
Батковиће и он је још у првој тури размењен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А то кад причате о тој размени, јел то било пре 
него што су они Дивичани дошли овамо крајем јуна? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Пре, пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре тога је било? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Пре тога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или после? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја мислим да је пре. Пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај сведок Бошњаковић помиње да је тај 
Ивановић дошао са Павловићем, да је то било 7. јула. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да су сели у аутобус, да су, да је каже горела 
џамија у Замлазу, Петковцима, да су кренули, стигли у Ђулиће, да су ту 
убацили неких 45 жена и деце који су били ту затворени. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Е не знам, то је нешто друго, то је нешто 
друго, то није ово везано са овим, сигурно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да су онда ишли у Кисељак. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам за то, за тако нешто, ја знам да 
су причали да иду преко Кисељака, размена тамо, војска ће вршити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он каже да је 08. јула и размењен у Кисељаку. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не могу ти датум, овај, датум 
не знам само кад се сјетим датума негде, 15. јула је ошла једна тура за 
Батковић, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То знадем, већа тура људи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већа? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли ово било пре или после? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово је било пре? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Пре је било.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па добро, и он тако каже. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Пре, пре је било него што су ови ошли 
за Батковић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питам Вас, ако можете да се сетите. А то 15. 
јула, како је то изгледало? Да ли сте Ви то изненада сазнали или Вам 
неко јавља, иду, колко иду, шта иду, како? 
Сведок: СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Пазите како, из СУП-а је направљен 
списак, отуда је дошао списак ко иде, а остао је један део људи овај, који 
неће ићи у Батковић, за њи је било отприлике наговештене каке друге 
размене, па су они остали такви нису отишли, па су они после мењани 
овај. То су били као како да објасним, веће важни људи овај. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који су остали? 
Сведок: СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. Мислим отприлике да су задње биле 
неке друге размене већ уговорене, али чекало се кад ће то бити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А о том «Саши робији» што сте причали, многи 
су сведочили, тај за кога кажете да је дошао са овим Павловићем и да је 
био пуштен иако је убио тамо неке људе, да ли је он некада водио 
камионом неке људе из ових затвора на неки рад или скупљање неке 
робе? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није, није он могао никад возити овај, 
јер за тако нешто не знам, није могао он возити камион, ко од нас да 
узима људе, можда с неке друге локације, али не код нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не из Вашег затвора је ли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли она пресуда што сте Ви били оглашени 
кривим и осуђени у суду у Сарајеву, је ли укинута? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Укинута је, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И враћена на поновно суђење? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Сад смо на претресу, том апелационом 
већу, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Оном приликом кад сте сведочили о 
ономе кад је Рамиз Смајловић, један од оних важних затвореника што 
сад кажете овај, кад је Марко дошао кад га је испитивао, са тим 
пратиоцем. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тај пратилац био у цивилу или у 
униформи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У цивилу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У цивилу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тај пратилац био наоружан? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? Рамиз каже да је он био у униформи. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја како знам, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужилац да ли има питања? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ви сте приликом Вашег прошлог саслушања 
говорили о стању у коме је Абдулах Буљубашић звани «Бубица» 
доведен, да га је довео Марко и још ова два лица. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Па да ли можете нешто поближе о томе какве 
сте Ви повреде уочили на њему да можете то мало више опишете. 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па, «Бубица» је скинуо кошуљу и 
ставио преко рана, виделе су се маснице по леђима, као палица ил тако 
нешто. И каже, набише ми сељаци колац у с опроштењем у, у том 
моменту је питао да оде у ВЦ и отишо је. Ја нисам што каже, ишао за 
њим да видим, вјероватно не би човек лаго. Значи, види се да је 
изударан, сад ја нисам доктор да ја. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Јесте ли приметили нешто на његовом лицу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам, нисам, види се да је човјек што 
каже оно, снужден, да је то једино да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ви сте прошли пут кад сте говорили о томе, 
рекли да сте приметили позади овај, на задњици мокре панталоне, па 
можете да кажете како мокре, на шта то личи? Шта је то? Можете то 
нешто ближе? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па не могу овај, да Вам кажем, мокро је 
само на том дјелу, можда једна флека, овај, али њему да кажем, нису 
бушене пантоле, да ја видим то што, знаш, можда је то како су радили, 
можда су му скидали панталоне, па онда навуко, то није с вана ништа 
могао видети. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да. Та мокрина, да ли Вам је то личило овај на 
мокре панталоне у смислу од воде, или од нечега другог? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Е нисам то могао, нисам могао сад ту да 
ја, нисам завириво што каже, то је много. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ви кажете да сте сигурни да се о довођењу 
«Бубице» и његовом боравку око пола сата у суду за прекршаје, овај, 
одвојило још јел 10 људи али није ми баш најјасније, овај, прошли пут 
сте мало другачије то рекли, да је укупно њих било 10, мада опет 
саслушавањем тог сведока Бегановића, произилази да је 10 одведено, да 
је «Бубица» једанаести. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Па да ли можете ту нешто да поближе срочите? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Тачно 10. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Заједно са «Бубицом»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Заједно са «Бубицом», тачно десет, али 
тај Бегановић ако може човек да наброји имена, али њи је тачно десет, 
тачно је десет. Можда проток времена па и то све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, он је рекао десет из његове собе. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није, није тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само из његове собе. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Из више соба. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И набројао их је, а да је било још из других соба. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не, не, не, само десет, а из више 
соба. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из више соба? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Из више соба, не из једне собе.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А колико је било у тим собама? Можете да 
приближно? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па мењао се ту број. Мењало се, ето овај 
је рекао да је седамнаесторо, могуће је да некад буде и седамнаест али 
буде и дванаест, тринаест, десет, једни се пуштају, друге доведу и тако је 
то бивало. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А сећате ли се да ли је том приликом кад су 
одвели тих десет заједно са «Бубицом» да ли је неко пуштен? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не знам. Они су одвезени у 
«Тамићу», «ТАМ 2001». 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да, али мислио сам невезано за ових десет који 
су отишли у «Тамић» да ли је неко тада пуштен? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није. Тад није, не знам. Знаш како, ја 
сам ишао кроз смене, нисам ја сваки дан ту био. Можда је пуштано и 
други дан, то не знам.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ви сте са «Бубицом» разговарали толико. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Само толико кратко. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико сте нам испричали и рекосте да је он 
Вама рекао ако сам ја добро разумео да је дошао из Каракаја? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А ви нисте ближе питали овај. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам могао, било је кратко време, 
нисам могао више с човеком да причам, да је осто ту ја би са њим причо 
јер се знамо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Е сад ме занима ово, рекосте Марко Павловић 
је имао списак, носио је у торби, па је он прозивао. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Како се то десило? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Молим? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Како се то догодило? Јел он стоји негде у 
ходнику па прозива наглас? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У собу уђе човек тамо и прича са њима. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Значи те које прозива, он их прозива у тој соби 
где се ти налазе јел? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А откуд он баш има информацију тад где се ти 
са његовог списка, у којој соби налазе, како? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па зато што је човек скоро сваки дан 
долазио и отприлике знао где се ко налази. Није баш сваки дан, али знао 
је отприлике у којој се соби ко налази и где, ето. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А јел некад било прозивања овај, са ходника па 
да могу да чују и ови из неких других соба које се име прозива. 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не. Није тако нешто било. У мом 
присуству није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите ако Вам је лакше. Да ли има столица? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нека.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ви сте говорили о затварању овај Споменке 
Стојкић. Сећате се? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Осим те наредбе коју Вам је оптужени односно 
тада  такозвани Марко Павловић саопштио ту наредбу да је водите у 
затвор и то што је рекао, да ли је у Вашем присуству било неких 
увредљивих речи према Споменки Стојкић или евентуално да ју је тада 
тукао или. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не, нисам ништа видио, само што ми 
је рекао не знам да ли је био револтиран нечим њеним држањем ил 
нешто, каже ја је пропустим кроз шаке, то а друго ништа ја нисам могао 
и не знам да ли је туко, да ли је ружио, то не знам.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ви кад сте одвели Споменку Стојкић, где је 
она затворена? Да ли је затворена у собу са неким мушкарцима или је 
одмах одвојена у посебну собу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не. Одвојена у посебну собу и после смо 
овај, после је пристизало још неких жена па смо њима нашли једно 
посебно одељење, где су саме биле, оне су водиле и хигијену и све, 
уредиле то да могу, овај нормално што каже, у то време да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Је ли та посебна соба била у згради где су и ове 
собе биле са затвореницима? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Тренутно је била у суду за прекршаје, 
можда  дан-два, па је била и једно одељење где је зграда Новог извора, а 
то је доље крај сутерена, женска соба је увијек ту била. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Значи, она ако добро разумем, после дан-два је 
пребачена у Нови извор јел? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. Па доле скроз у сутерен, како да 
објасним, то је крај степеништа, била је једна повећа просторија можда 
доле, 3 x 4, тако можда је у 4 х 4.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А она је у Суду за прекршаје, где је та соба 
била овај где је она затворена? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Она је била на десну страну овај, тамо 
има један пут вако оним кућама сеоским, овај, кад се уђе у суд за 
прекршаје па на ходник, па она била у десну страну, а лева страна опет 
гледа у СУП на ту страну није била. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  У колико соба је било затвореника мушкараца? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па укупно је било шест соба, значи, тад 
је било. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да. Рекли сте Ви сте били у једној, рекли сте да 
је друга била врло мала и није се користила. Јел? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није се користила она, мого си оставит 
вако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У тих шест рачунате и те собе у којима сте Ви 
били стражари? Или само шест за затворенике? Нисам схватила. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Отприлике, не, не, наша је нешто мања 
оно, одма с врата, а шест је вако, три и три. Има једна мала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шест само за затворенике? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Има једна мала, могла се оставити тамо 
можда метла, ово за чишћење, канта и тако те ствари, ето, мала 
просторија се није користила. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Када је Марко Павловић дошао и заједно са 
«Сашом робијом» и овим Стојановић Анђелком и довео «Бубицу», како 
се он понашао према том «Саши робији» и том Анђелку? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ко? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Марко Павловић.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па он је дошао у групи сад овај, значи, 
исти ти. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да. Да ли он њима нешто каже, обраћа се? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Како се они односе према њему? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Колегијално, мислим ништа није било 
спорно међу њима.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Кад су довели «Бубицу» шта, ко је Вама рекао 
нешто за «Бубицу» од њих шта је рекао? Да га затворите? Да га држите? 
Да седне? Да га сместите негде или како, како се то? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па ништа, «Бубица» кад је дошао ми 
смо мислили  стварно човек дошао да остаје ту по обичају кад дође тај 
какав нови затвореник и то. И он је и био пошао у собу прву леву, 
мислим, било је једно време, пуштали људе да иду на нужду шта ја знам, 
отвори се једна соба, и један по један, ајде то обавите па после иде друга 
соба и тако то, крене у недоглед по два сата, што каже, да опслуже те 
своје послове. Баш у то време је Марко и довео «Бубицу», ето, па је она 
прва соба и била отворена, могли су га видјет сви из оне прве леве собе 
ко је био тамо затворен, ето.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Када је одвојено тих десет људи, да ли су и 
«Саша робија» и овај Стојановић прозивали или је само Марко 
Павловић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Само је Марко њи прозвао и отишли су 
овај. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Сад како? Они излазе из собе, јел се они ту 
нешто постројавају? Чекају један другог у ходнику или? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, они су били у ходнику, Марко је одо 
по собама. Они су били у ходнику. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А ова лица кад излазе затвореници, кад излазе 
у ходник, јел они ту сад чекају овај код тих «Саша робија» и ово док не 
изађу ови задњи јел? Или они одмах како излазе, они пролазе па иду у 
«Тамић»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па тако нешто, не могу сад да ја, не 
могу да се сјетим свега, овај, углавном је било, није било никаквије ни 
буке ни галаме, ни ништа, разумјете. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Вама, тада сте рекли, нико ништа није рекао 
куд они одоше јел? Зашто се. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па Марко је рекао «овде је пребукирано, 
има више мјеста у Каракају». У том смислу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да има више места у Каракају? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  У ком смислу сте то разумели? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Разумео као да постоје неки затвори са 
више простора негде у Каракају, сад да ли је то овај Економија, да ли је 
то Алхос, да ли је то «Стандард», да ли је то нека друга локација, ја не 
знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Е добро, Ви после овај, неколико дана овај, 
чујете да се, да су ти побијени на Црном Врху јел? Јел Ви закључујете? 
Шта Ви у ствари закључујете? Дал би то могли бити ти који су одведени 
или ако сте закључили због чега сте то? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Отприлике ти који су одведени ја не 
знам сад да ли је то на Црном Врху, негде је према Тузли, сад тамо не 
познајем те терене. Мислим, тако сам чуо али нисам очевидац. Причало 
се тако. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да. А овај, разумео сам Вас да сте Ви 
закључили да су то ти који су одведени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Е због чега сте то закључили? Да ли зато што 
је «Бубицин» леш с њима или из неког другог разлога? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам ја, него је причано као да је 
један од њи успио рањен се извући па је после дотучен, сад колко је ту 
истине кроз те приче сеоске, ја не могу сад, како сам чуо, тако сам и 
реко. А вјероватно је овај, шта знам, постојале су некакве ексхумације 
тих људи, вјероватно се зна овај, кроз ексхумације ко су шта су и то. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Прошли пут сте рекли да су «Саша робија» и 
овај Стојановић Анђелко били у униформи. 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Јел можете да се сетите јесу ли били 
наоружани и чиме? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Наоружани јесу, не знам тачно чиме, 
знам да је у више наврата онај Саша носио карабин, мислим оно «М-
48».Сад не сећам се, вероватно нешто од аутоматског оружја, дал су 
аутоматске пушке ил тако нешто.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А то возило «Тамић» јел можете да нешто 
ближе кажете о њему? Овај, да ли је то војно возило, да ли је то неко 
цивилно возило? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То је цивилно возило, овај, зелене боје, 
које како да Вам кажем, узето је или мобилисано или тако нешто, 
таблице цивилне, све цивилно, не знам ни чији је ни шта је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  А да ли сте виђали то возило да још неки пут 
долази? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам, нисам. Само тад. Нисам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да ли сте га видели на неком другом месту? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам. Нисам, не знам. Нисмо ми много 
могли да одамо, што каже, да би могли. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро. Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што Ви не пописасте ове људе?  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што не пописасте ове одведене? Одведене из 
затвора. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па нисам, после сам себи овај што каже 
ово, не би ни знао да нисам себи написао разумеш из некаки мојије што 
каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имена или шта? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта би са тим пописом Вашим? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта би са тим Вашим пописом тих људи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па ја сам то за себе држао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад сте то написали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Одма кад их је Марко одвео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли виђали после Марка? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Овако, када? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После тог одвођења и кад сте чули, кажете да су 
ти људи убијени, нађена тела. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па Марко је долазио, нормално у те 
своје процедуре овај, док нису похапшени, нормално је долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док и он није ухапшен је ли? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. Кад су паравојске похапшене и то 
ваљда је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па да ли сте чули да је и он ухапшен тада? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Јесам. За Бијељину су ваљда вођени, 
неке су се те паравојне разбјежале, неке су похапшене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И после кад је долазио, да ли Ви њега питате то? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам. Шта ћу питат. Човек је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За «Бубицу» и то. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам ништа никад пито. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте чули да је «Бубицин» отац дошао па 
добио тамо овај, ковчег за сина. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не знам. О томе ништа не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте питали некад тог сведока «М» јел 
стварно то тачно да је нашао те људе горе на Црном Врху? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте ни њега питали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам ни њега. Нисам ни њега. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте се плашили од некога? Или овако 
нисте питали?  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па знате какво је то време? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не знам. Ви нам реците. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То је време да ти је јефтинија глава него 
узица, шта ти знаш шта може да се догоди? Кад не знаш. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте имали неке проблеме? Неке претње сад 
у Зворнику? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па нисам, нисам, било је оно мало 
паравојски и то, шта ћеш, то је тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, сад, сад? Ових овако, после суђења и то. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам, нисам. Вако што каже у очи, 
откуд знаш шта може да буде? Мислим, нисам имо претњи, ал. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволте. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Јел како кажу, она узречица «пас који 
лаје он не уједа» него онај који не лаје, он уједе.  
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Ја бих пар питања Вам поставио, ако можете 
да ми разјасните неколико тих ствари, остаде ми нешто нејасно. Судија 
Вас пита за неки поступак тамо у Сарајеву у којој је фази, Ви сте нама 
прошли пут рекли 2007., чини ми се да се води неки поступак против 
Вас. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: А да ли је то за овај период кад сте били тамо 
стражар? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Јел само против Вас или има још неких овај? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па има још тројица колега. 
АДВ.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Како се зову? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Молим? 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Како се зову ти остали? Како се зову? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Зове се један Станојевић Драган, други 
се . 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само да помогнем колега. Имате пресуду ту већ 
две године у предмету. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Станојевић Драган? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Марковић Миле и Остојић Слободан. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Марковић Миле и Остојић Слободан. Е сад 
реците ми да ли су у том поступку саслушавана нека лица која су била 
притворена тамо у том затвору? У том Вашем поступку да ли су 
саслушавана нека лица, има ли таквих лица? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Што су били притворени? 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да, да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Овај мислиш на Муслимане? 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да, да, Муслимане. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Овај, па били су ти људи свједоци и 
одбране и оптужбе. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Били? Значи, а јел био овај, како се зове, овај 
Рамиз Смајловић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Јашта је био. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: И он је био? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја.  
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Е реците ми сад, овај, Ви сте значи од 2007. у 
том поступку? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ајд и није битно, да ли је тамо у том 
предмету можда тражени ови списи што рекосте из полиције око тих 
затворених што је однијела полиција? Да ли можда има у том предмету 
тих списа о затвореним лицима? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Знате како, овај, ту постоји један списак, 
ал то је нови период, то је списак по мени кад су ошле паравојске, нема 
везе са овим људима. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Са овим периодом кад сте Ви били? Да, да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нема везе са овим периодом уопште, ти 
људи, то су људи који су дошли негде овај од половине јула па надаље, 
што каже, ови људи. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: А реците ми вас тројица за време ово колко 
се води поступак, јел сте били тамо у притвору? Или се браните све 
време са слободе? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Цијело време са слободе. 
Адв.МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да, да. Добро, хвала. Немам више питања. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Адвокат Перковић. Молим Вас, у вези 
тих спискова, пописа тих затвореника ћу се надовезат на тужиочева 
питања. Како се вршила да нам поновите, не да нам поновите, да нам 
мало детаљније објасните, немамо ми ове транскрипте, нисмо знали. 
Како се вршио попис лица ко је у притвору ко није? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Мало ми нејасно овај. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Како се вршио списак људи који су ту? 
Имена, презимена ко је ту? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већ објашњавао. Ако има нешто још што 
нисте рекли. Рекао је прво, да ли је било у суду, није било. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Рекао сам у првом периоду вођена је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Немојте понављати то.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Вођена је књига о задржаним лицима, 
док смо били на Економији и Техничко-школском центру. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не овде у овој згради суда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па рекао је колега. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У овој згради је вођено, тамо су људи у 
СУП-у у новијем периоду овај, после ови одласка, вођен је тамо списак 
јер пролази кроз процедуру, инспектор. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не, у овом периоду где Ви говорите о 
«Бубици». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Кад се ту водио списак? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, ми тада нисмо водили списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То сте рекли. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Тад је списак био код Марка Павловића 
и вероватно у СУП-у јел су неки људи долазили и преко СУП-а. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Вероватно нека координација је међу 
њима постојала. Ја не знам. Код нас није вођено тад ништа. Једино, мого 
си сам за се нешто јел некад је долазило траже неког човека ради 
размене, а ми такога немамо, па онда га траже неђе на другим местима, 
не знам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми онда, нема списак, нема 
ништа, неко вам га доведе, па јел га ви можете и пустити? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не могу пустат. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Како? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па доћи ће неко да пита где ти је тај 
човек? Он има списак. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Који тај човек? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па неко од радника тамо, инспектора. 

ВР
З 0

17
0



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. септембра 2010. године 

 

24

Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не, који је тај човек кад га. Па пазите, 
неко Вам сад, доведе неке људе и сада Ви не знате њихова имена, доведе 
Вам петорицу, дође сутра и каже дај ми тога и тога, а Ви га пустили, 
могли сте га пустити. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не можемо га пустити. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Како? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Како ћу пустити човека. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па како кад га немате уопште у 
евиденцији? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Имају га у евиденцији СУП-а тамо 
човече. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми да ли постоји иједан писмени 
траг осим те Ваше белешке о Бубици да је био тамо код вас? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То не знам, то не знам мислим. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли Ви видели на том суђењу било 
ко да Вам је показао да је Бубица из тих књига био код вас уопште? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То би требало негде у СУП-у да постоји 
ако нису сакрили, знате, шта већ да кажем. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: У СУП-у? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па нормално. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Добро. Реците ми даље? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ја не знам за то, мислим не одговарам ја 
за то. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А за шта одговарате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не знам ја за списак, дал то воде 
инспектори, воде тамо који испитује и не знам више шта. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли Вам је познато име Жугић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Жугић? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Жугић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Чекај, чекај. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Чекам. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Тај Жугић је отприлике да је он радио 
нешто везано за размену тих људи, како ми се чини, то презиме, не знам 
име, у једном периоду. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А је ли постојао некакав ДБ и некакви 
цивилни људи при полицији што су долазили? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Постојало је некаквих инспектора 
отуда, крим. службе оне, шта ја знам, наше. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Питам Вас у ДБ-у? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам сад, не разумем се у то. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесу ли долазили у цивилу код вас тамо 
да саслушавају та  лица? Је ли било људи у цивилу који су долазили? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Долазили су неки у цивилу. 
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Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А реците ми јесте ли имали кад наредбе 
да спроведете неког до СУП-а? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нисте? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Углавном по позиву, Марко кад зове 
неко ко буде у смени да доведе некога у затвор из војног одсека, тако је 
било. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А у СУП? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  А у СУП не, било је радници СУП-а 
неког доведу овамо у затвор, то је било. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: И саслушавају тамо? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, већина који су. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Сад ми није јасно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само тренутак, извините. Нешто сте Ви 
одговорили уместо сведока. Да ли су ти  који доведу из СУП-а онда њих 
саслушавали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Они који су дошли преко СУП-а нису 
њих тамо саслушавали отприлике. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, у суду код вас, ту кад их доведу ти радници 
СУП-а у суд, да ли онда ти исти радници? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Можда у пар пута наврата да су нешто 
додатно неког нешто питали и тако, ко се јави. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко их испитује онда ту? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ови инспектори из крим. службе, шта ја 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је те исте људе некада и Марко испитивао, 
кажете долазио скоро сваки дан, те што доводи СУП? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, ја бих молио да кад 
питам нешто да ме пустите, једино ако није у складу са ЗКП-ом? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Закон ми дозвољава да ускочим сваки пут 
колега. Изволите наставите. Закон ми дозвољава. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Искривљујете неке ствари, ја имам 
методику због које. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега наставите слободно. Ја увек могу да 
ускочим, тако пише у Закону. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Марко је свеједно ове окривљен, а да 
чујемо шта господин Лазаревић, који је тамо окривљен има сад да каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наставите, нећемо више полемисати. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми колико се задржао Бубица у 
просторијама затвора? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Једно пола сата, никако више, можда 
чак и мање нешто. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ко је још био присутан кад је доведен 
осим вас из затвора? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Мислиш од нас чувара? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Право да ти кажем не знам, не могу ти 
сад, не сећам се ко је био присутан, не могу сад лупити име, без везе је, 
не знам. Нисам био сам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Кажете да је речено да га доводе из 
Каракаја? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, он је рекао да је из Каракаја дошао. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А реците ми, кажете да је ишао до 
тоалета, да вам се жалио и то, па зашто га сада, да ли Ви питате неког 
шта га сад водите, зашто сте га довели пола сата да се упозна с вама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, све је то објаснио шта је рекао Марко. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Из којих разлога? Не знам ја када је он 
то рекао. Када је то објашњавао председнице? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И данас и прошли пут. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ја нисам знао шта је прошли пута, нисте 
га најавили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас је рекао да га је одвео јер је пребукирано, 
нећемо се расправљати.  Значи, данас је рекао да је Марко рекао «овде је 
пребукирано водим их», јесте чули то? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па не, ја га питам зашто га је то питао, 
зар он пита сада шта је сад тамо у Каракају, да ли је стварно било 
пребукирано или није и шта? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па отприлике јесте, ако буде, собе су 
мале, ако то рецимо ко што је онај сведок реко 17 људи то је много, до 
10 па у реду, значи пребукирано је. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ја ћу Вас још једном питати. Да ли 
имате један писмени траг, Ви, да је Бубица био код Вас тада тај дан? С 
друге стране, да ли Ви имате некога од чувара ко је заједно био са Вама, 
који ће потврдити да је Бубица био тамо? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Бубица је био тамо. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли Ви имате такав некакав доказ да 
кажете био је са мном, Пера Петровић, Ђура, Марко, Пера или не знам 
који? Имате ли или немате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па Ви хоћете да кажете да ја лажем, је 
ли да? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Молим? То ће судско веће, ја Вас нећу 
да вређам, лагање је свесно изношење неистина. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јасно је мени то. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, чули смо да нема писмени доказ. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А да имате мотиве да тако говорите, 
имате и то ћу Вам сад предочити. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ајде да видимо. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: То ћу Вам предочити. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није проблем.  
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми да ли се у том предмету 
спомињао Буљубашић Бубица у том Вашем предмету који имате у 
Тузли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Што ће се мени спомињати Бубица 
тамо, није се спомињао, што. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Није? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Сигурно? Реците ми да ли је долазила 
Бубицина жена у тај затвор? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Како знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ја је нисам видео. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: То је одговор «ја је нисам видео», дакле, 
не знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам да је долазила жена, то је прави 
одговор. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми овако, говорили сте да је 
полиција носила, слала неке спискове. Какви су то спискови? Данас сте 
рекли да је полиција слала неке спискове са именима, презименима тих и 
тих људи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па рекао сам Вам за одлазак за туру за 
Батковић, из полиције је дошао списак ко ће ићи у Батковић а ко ће да 
остане? Они за које је била уговорена некаква размена ти су људи остали 
ту, нису били на списку и остали су и даље у згради «Новог извора». 
Ови који су били на списку прочитани су, људи се попаковали. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Сад ми није јасно господине Лазаревићу. 
Ви кажете немате никакву евиденцију, ко је ту био у затвору. Како 
полиција онда зна има списак ко је тамо код вас? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па имају зато што проток људи је отуда 
највероватније. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Какав проток људи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Они имају списак. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Станите, какав проток људи? Ја Вас 
питам откуд они знају кога Ви имате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То није питање за сведока откуд они знају, 
немојте сад сведок да закључује овде. 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Они су евидентирали, зато смо ми 
отприлике и мењали те локације да дођемо ту до СУП-а. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да се? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Они су евидентирали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Говорим, рецимо били смо на 
«Економији», па Техничко школски центар, зато и мењам локације да се 
дође уза СУП. По мени СУП је водио и спискове и ко још. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Значи, они су евидентиралии ко је тамо, 
је ли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Добро. Реците ми јесте ли чули за неке 
Гогићевце? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесам, јесам чуо. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ко су ти? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па то су људи из Лознице, њих је довео 
Милош Пантелић, они су обучени у полицијске униформе, они су после, 
како бих објаснио, можда некакав други талас, они су приводили људе и 
то је тако. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Они су приводили људе, је ли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да, по нечијем наређењу тамо. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесу ли улазили они? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Молим? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесу ли улазили они? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Унутра? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да, да. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па били су пар случајева кад су могли, 
били су и погруби. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Молим? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па били су у пар наврата и погруби. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Погруби. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Погруби да, није код мене али. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Према Вама? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Је ли према Вама груби или према коме? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Према свима су груби. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: На који начин? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Шта да вам кажем, нису по мени били 
као неки већи степен од нас, ми смо чувари, како да Вам објасним, они 
су као неки специјалци, у том смислу нешто. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Специјалци? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па тако нешто. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Какве су униформе имали? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Плаве униформе као и полиција, можда 
са изузецима у пар наврата, можда неко тренутно није имао. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли Ви тражили од њих дозволу или 
неко одобрење кад они улазе и желе да разговарају с неким? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па слушајте, у мојој смени се није тако 
нешто догодило, али се догађало кад приведу људе, кад их доведе хоће 
да их батинају код нас, ми то нисмо дозвољавали. У мојој смени није 
било да улазе и да туку некога, у мојој смени не. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Е, сад рецимо они доведу људе, приведу 
их и хоће да их туку или тако или ајде у Вашој смени их нису тукли, јер 
Ви нисте дали, је ли то тако? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па отприлике, отприлике тако. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми шта је са личним стварима 
било кад они доведу, јесте ли ви претресали те људе? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Јесмо претресали али они су већ 
претрешени прије нас, они су прије нас претрешени. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми да ли знате неког по 
надимцима или икако од тих Гогићеваца? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Био је неки Мачак, шта ја знам, проток 
је времена велики. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Проток времена је велики? Реците ми 
где су били смештени они у односу на тај ваш затвор? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам тачно где су били смештени, 
највероватније да су били у дечијем обданишту једно време. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Је ли то близу СУП-а? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Није, није, то је негде на половини 
Зворника ближе доле робне куће она прије што је била и сад је ваљда 
функцију. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли Ви имали кад проблем с њима? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па мање, ја нисам имао проблема 
толико са њима после рата, нисам имао проблема са људима, не могу 
рећи да сам имао. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Знате, госпођа Буљубашић тврди да је 
Бубица вођен у СУП, можемо предочити да је тај Мачак, па да су неки 
Зеба и тако даље, да су водили Бубицу, да су сређивали, д аје био код 
Пантелића итд.? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Слушајте овако, ја могу да кажем оно 
што сам чуо, отприлике да Бубица није једном хапшен, Бубица је 
отприлике, како сам чуо од људи једно три пута хапшен па пуштан. 
Можда је та госпођа и у праву, можда је он био у СУП-у, али ја не знам 
да ли је сад у овом моменту или је пре, углавном Бубица је. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Или после? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Бубица је био једно време отишао у 
Србију, па је поново дошао. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не, ово кад се вратио? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, отприлике кроз приче људи 
Бубица је три пута хапшен па је пуштан. Сад у ком периоду је он био 
кроз СУП да прође, ја не знам, можда је госпођа у праву, вероватно да је 
био и кроз СУП да је пролазио Бубица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли Ви само ових пола сата били ту кад је 
био и Бубица, јесте ли још неки период били у затвору кад је био и 
Бубица? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Само Бубица је био тада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што Ви знате у затвору у коме сте Ви били је 
само био тих пола сата? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Само Бубица је био пола сата тада, али 
сам чуо од људи да је Бубица хапшен па је пуштан, али није био код нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли Вам је неко од Ваших колега стражара 
рекао да је још неки пут у СУП довођен пре овог или после овог? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је ли Вам познато да је био на неким другим? 
Где је био то кад је хапшен, што сте чули? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми ови Гогићевци кад су улазили 
у затвор, шта су радили кад сте Ви били присутни? Јесу ли имали они 
спискове неке или било шта? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нису они имали спискове, вјероватно су 
они некоме другом полагали рачуне око тих хапшења, њима је рекао 
неко да ухапсе тога и тога, ја у то не улазим, али нису они улазили, у 
мојој смени није могао ући у просторију. Јесте да је било у пар наврата 
онако некаквих дујела, али то је све у неким границама подношљивим. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: У Вашу смену нису улазили? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, у мојој не. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ту имамо сведочења који кажу да је у 
Вашој смени било пребијања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само на тренутак да упозорим. Колега сачекајте, 
кад Вас прекинем сачекајте. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте дужни да одговарате на питања 
уколико сматрате да бисте се изложили гоњењу јер је против Вас иначе 
у току поступак, а иначе сваки сведок није дужан да одговара, то мора 
сведок да буде упознат, већ је и упозорен једном, али давно је било. 
Изволите. 
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Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми како је изгледао Марко 
Павловић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Што како је изгледао? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да га опишете? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Човек у униформи оној војној, није 
имао свих зуба у то време, црн човек, ето, нижег раста. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли кад чули за Марка Пејића? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам, чуо сам за некаквог Пеју, ко је 
тај ја не знам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Команданта Пеју? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Чуо сам за њега али никад га видео 
нисам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нисте га видели, не знате како изгледа? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нисте чули за њега ни како изгледа ни 
шта? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Црн? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Нисам имао прилике. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Низак? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А шта сте чули за тог Пеју? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Чуо сам некакав Пејо, али нисам га 
никад очима видео. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Како су га звали, није само Пеја, јесу ли 
га звали «Командант Пејо»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: «Мајор Пејо»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми је ли Вам познато да ли је 
било каквих сексуалних злостављања у том затвору? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Знате како, мислим међу женама не, али 
знам на шта идете. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Је ли Ви то сад искључиво?  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Имам један случај али не могу ја то да 
потврдим име, мени није било, то је везано за овог Смајловића, је ли 
тако, нешто оно орално или тако нешто. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па не знам, ја Вас питам у Вашој смени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли се разликовала и по чему се та 
Ваша смена разликовала од ове друге три смене? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па не знам, већина смена је било добро, 
али сад. 
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Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: У Вашој смени ништа, нити ко кога 
дира, нити ко кога малтретира? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, не. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не ја ћу овај коментар оставити за себе, 
немам више питања Лазаревићу, желим Вам свако добро. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ако хоћете слободно ме питајте што 
знадем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Имате ли питања? Само немојте да 
понављамо, значи само нешто што мислите да сведок зна а да није већ 
рекао. Изволите. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја бих имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је овај човек? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Марко Павловић, под знацима навода. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, изволите, Марко Павловић, рекао је. Ја га 
питам ко је тај човек, човек каже Марко Павловић. Изволите. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Извињавам се. Стављам примедбу на 
питање судије ко је тај човек сведоку који је три, четири пута већ био 
присутан на суђењу и упознао је Бранка Поповића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Не разумем. Добро. Изволите. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Једном, ово је други пута. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Непосредно пред питање ја сам се 
представио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као Бранко Поповић. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја имам, пре него што пређемо на овај део 
око Бубице, имам два питања. Прво, Ви сте казали да сам на 
«Економију» у времену кад је «Економију» чувала полиција, долазио 
веома често, разговарао са притвореним, неке пуштао, упозоравајући их 
да не узимају оружја а неке задржавао. Рекли сте да сам 17-ог дошао са 
Вуковићем и да ме је он представио као команданта штаба ТО? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Рекли сте неки датум, ја не знам о чему 
се ради. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: 17.04., 17. април да смо Вуковић и ја дошли 
и да је Вама он представио мене као команданта штаба ТО? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само да проверим. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам за тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пошто се често дешава да погрешно 
предочавате, где је рекао 17-ог? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: У његовој изјави. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам за датум ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, није рекао уопште датум, одакле Вам тај 17? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Мораћу погледати да Вам кажем, имам у 
документу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде погледајте баш, ја нисам записала. 
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Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па није добро, немојте да нешто предочавамо 
ако није рекао. Где сте нашли 17. април? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Наћићу и даћу вам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте док је ту сведок, нећемо га ми опет звати 
из Зворника. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ајдемо још једно питање. Рекли сте да сам 
често са притвореницима разговарао на енглеском? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајдемо даље, значи ово нису питања, ово су 
констатације које сте већ раније имали, ајмо сад следеће. Ово није рекли 
сте, питање није рекли сте, него дајте питања. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ко зна ко је долазио, енглески бекнути не 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то сте већ рекли. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ко је онда тамо долазио, ја не знам, ко је 
енглески говорио. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Слушајте, хоћете ли да Вам одговорим 
на то питање? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде одговорите. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Господине, говорили сте са оним што 
су га звали Курда, он је некакав студент странац, са њим сте разговарали 
енглески и пуштали сте човека. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Бекнути не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли Ви знате господине Лазаревићу 
енглески? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како онда знате како је он говорио и да ли је баш 
то био енглески? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Знам, зна се енглески шта је, ја сам учио 
руски, али енглески не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како знате како је он то говорио? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Споразумевао се зато што је тај странац 
енглески причао, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Споразумевао се? Добро. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ви сте остали при тврдњи да по довођењу 
Бубице и осталих, ко је се учествовао и ко је стајао иза довођења Бубице 
и осталих у притвор? Јесу ли то биле јаче војне снаге? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Је ли био Обреновић присутан ту? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све је рекао да је чуо да је био, немојмо 
понављати, немојте понављати молим Вас, само ново. Рекао је ко је 
дошао и рекао је шта је чуо, није рекао да је видео ту жену. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја питам шта је Обреновић рекао. 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам ја шта је он причао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма није рекао да га је видео, како може да зна 
шта је рекао кад га није ни видео, он каже није видео. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли знате да је у тој групи одакле су 
доведени ови у притвор постојао још један притвореник који се води под 
шифром «Х». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Чекај да видим само, је л' то мислиш 
што је овде? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има «Х»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Чекај, чекај, ово је ћирилица је ли тако? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви то тврдите да је тај доведен или га 
питате, шта, не разумем? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Питам да ли зна да је тамо био још један 
притвореник? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па какво је то питање да ли зна, да ли Ви  њему 
кажете да је био па да ли он то зна или? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли он то зна? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ви знате? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Па знам из материјала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Опет се враћамо на оно из материјала. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Па знам, то је онај што је мени доведен у 
канцеларију изломљен па га ја однео у болницу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате сведока «Х»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Овде «Х» нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, ја ћу помоћи. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ако мислите на ћирилицу нема «Х». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете ли да ми додате ову цедуљу? Значи, 
питање је да ли знате. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То је «Н» ако мислите. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећете му прочитати. Не. Немојте му име читати 
то што сам ја написала горе. Да ли знате таквог човека? Он је под тим 
псеудонимом «Х» био. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Овако, сад ћу Вам рећи. Овде су 
постојала два брата под овим презименом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А имена да ли им знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ајмо даље. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Постојала су два брата под овим 
презименом. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли знате да из групе тих људи који су 
вожени према затвору је тај сведок «Х» издвојен и доведен код мене у 
штаб ТО? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
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Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Не знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли знате да је он једно време провео у 
болници а да се после тога иселио? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Не знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли сте у Тузли свесно или грешком дали 
изјаву да сте сутрадан дошли на посао и нашли Бубицу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не, нисам тако ништа изјавио. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Па тамо пише, потписано је. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ма нисам бре човече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како, сутрадан? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Сутрадан кад је дошао на посао нашао је 
Бубицу у притвору? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: У Тузли је та изјава од 14.07. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, 26.01.06., дошао и нашао у СУП. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: 14.07. у Тузли дао изјаву да кад се вратио 
сутрадан после кад су дошли, кад се вратио на посао нашао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 26. јануар 2006. године у Тузли, Кантонално 
тужилаштво Тузланског кантона, не знам који исказ, дајте да предочим 
да видим. Не то је Хашким истражитељима. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Хашким истражитељима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сам му ја данас рекла, он је рекао да је 
грешка. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: У Тузли, ја кажем у Тузли, а ко је био не 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква Тузла, дао је истражитељима, Хашким 
истражитељима. Ја сам му то данас већ предочавала, нећемо поново, 
рекао је да је грешка, да није сазнао. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Откуд Ви знате, где сте Ви били кад је 
довежена ова група затвореника? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  На коју групу мислите? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Па ова, Бубица и ови остали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Кад су одвежени? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Довежени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не могу ја рећи, Ви сте њих одвезли од 
нас. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Неко их је довезао? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Довезли сте ви са овим двојицом, 
тројицом људи. 

ВР
З 0

17
0



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. септембра 2010. године 

 

36

Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: А где сте Ви били тада? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Био у ходнику. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: У ходнику? Јесте ли их Ви примили, јесте ли 
Ви примили те људе? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па Ви сте их довели, Ви сте их кроз 
собе ишли тамо. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Чекајте, сад Вас јасно и гласно питам. Јесте 
ли Ви примили те људе од оних који су доведени, нек сам то и ја таман, 
јесте ли Ви примили те људе и сместили у болницу и човек Вам рекао, 
употребили су колац и набили ми колац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коју болницу? Нема ту болнице. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: У притвор извините. «Ставили ми колац у 
чмар». 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Човек ми причао док смо разговарали, 
док сте ви били у просторијама, собама. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ко је те људе довео у притвор? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па рекао је пет пута, нећемо више понављати. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Ви сте довели људе. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Сам? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је са Сашом «Робијом» и Анђелком 
Стојановићем. Хоћете ја сад да Вам препричавам шта је рекао. Немојте 
молим Вас одговарати дупло ни на једно питање. Ајмо питања 
конкретна која нису била. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Одакле Ви имате сазнање да је Бубица више 
пута хапшен па пуштен. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  То сам чуо од других колега а и они 
други тамо који раде око општине, цивила и који, виђали су људи тамо. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да је Бубица више пута хапшен и пуштан? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Да. Сад да ли сте га Ви више пута, ја не 
знам. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли Ви знате ко га је хапсио и ко га је 
пуштао? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам, код мене није био до тада па 
да кажем ви сте га пуштали и хапсили, не знам, не могу ти рећи. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли знате којој јединици је припадао 
Робија и ова девојка што је била са њим? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па Ви би боље знали којој јединици је 
припадао. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја питам Вас да ли Ви знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Не знам. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Припадали су код Жуће, а питам Вас даље 
јесу ли? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, то је сад одбрана. Коме је припадао 
Саша «Робија» господине? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Код Жуће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код Жуће? Пре сте рекли да не знате ко је то? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Дознао сам читајући «Микца» шта је рекао, 
дознао сам тако, то је заменик команданта Жуће. Питам Вас јесу ли њих 
двоје вођени у суд на саслушање због оног вишеструког убиства? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Слушај ме овако. Ја нисам очевидац да 
су они вођени на суд, али сам сазнао да су инспектори са њима водили 
некакве разговоре поводом тога и да ће им бити суђено после рата, то 
сам чуо, али ја не знам. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ће им бити суђено после рата и онда су 
пуштени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ:  Па не знам ко их је пустио, отприлике 
највероватније сте ви их пуштали. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па највероватније и ви сте то је нешто сасвим 
друго.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, имамо ми ту исказе и других сведока, сад 
пустите и други су причали о томе.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Мислим довођени по сваку цену. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајмо питања, немојте сада ценити исказ сведока.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Кад кажете «Бубицу је довео Марко и 
Робија», то испада да је само Бубица доведен, и довели их само Марко и 
«Робија» и нико више? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: И Анђелко је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Анђелко? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па то кажите.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па рекао сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, ајмо даље.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ево рекли су људи и овај човек што је  
био вани, ето.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Након пола сата ја сам га одвео, по Вама. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја Вас питам да ли знате да сам ја барем сат 
времена провео бавећи се сведоком «Х» по болници и збрињавањем 
њега у болници? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам за то ништа. 
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Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Е онда вам кажем да за пола сата нисам 
могао урадити и једно и друго, а ко је тамо био и шта је рађено, зашто је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте му говорити, него само. А чекајте је ли 
то било у исто време, тих пола сата и ових сат? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: У исто време.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бубица и «Х»? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Разлика само толико колико од Штаба до 
затвора се иде камионом.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте значи Ви сада потврђујете ову причу да 
сте Ви и Бубицу довели? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не, него код мене у канцеларију довели 
човека.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, али какве то везе има са ових сат времена, 
ових пола сата? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па нисам могао истовремено човека у 
болницу.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте сада да закључујемо шта сте могли, него 
испада из ове Ваше изјаве да сте тих пола сата били у исто време било 
код «Х», откуд знате да је то тад било ако Ви нисте довели били Бубицу? 
Како повезујете сад ово «Х» и Бубицу? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Како постоји изјава господин «Х» и друге 
господе да су заједно покупљени са Економије и повежени, сведок «Х» 
је издвојен у штаб пошто је тражен Секанићу је предао наоружање, то 
имате у документацији, а ови остали.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли Ви то мени интерпретирате шта пише у 
предмету или мени причате Ви Вашу верзију догађаја? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја не причам моју верзију догађаја.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја Вама опет говорим, ја не могу да верујем да 
Ви толико не схватате, ја стварно не могу да верујем. Значи то што Ви 
кажете сутра неће се схватати да Ви причате што сте прочитали из 
предмета, него ће се то ценити да Ви причате Ваше сазнање, ја сад Вас 
уопште не разумем шта Ви говорите.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па госпођо председнице, сад стварно ја Вас 
не разумем, да ли треба веће моје лично сазнање него да су довели 
човека, да сам са њим разговарао, да сам позвао пола.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви знате да је то истог тога дана, је ли има 
датум када је тај човек доведен? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па то су рекли и Обреновић и овај.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који Обреновић? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: И капетан Милоје Јовић, то су рекли сви они 
да су тога дана пронашли на Економији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме су рекли капетан Милоје и Јовић? 
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Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Капетан Јовић мени је рекао, па смо онда 
истерали оне све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма не, не, за Бубицу Вас питам, јесу Вам рекли 
за Бубицу, Ви везујете догађај сведока «Х» и Бубице као да знате да је то 
само одвојено па «Х» дошао код Вас, а Бубицу је неко одвео, је ли Ви 
знате шта је било са Бубицом, то Вас ја сада питам? Ви сада повезујете 
то да је то исти догађај, онда нам испричајте шта знате о Бубици, ово 
што Вам се ставља на терет? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја о Бубици не знам ништа изузев што смо се 
у затвору договорили да протерамо ове све уколико не кажу који су 
извршиоци.  
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Бранко не пита те то председница већа, 
да се може закључити ово, ти закључујеш из исказа сведока «Х» да су то 
исти догађаји, с тим у вези, па тако реци када те пита судија друго су 
твоја лична сазнања, друго су твоји закључци.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: То су рекли и сведок «Четири», «Ф», «Т».  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па колико пута ја Вама треба да кажем да 
тренутак када се испитује сведок није тренутак када ћете Ви повезивати 
исказе и тим исказима давати неки значај који му Ви придајете. Је ли ме 
схватате шта хоћу да кажем, значи када Ви испитујете сведока не 
можете Ви сада њему да објашњавате шта сте Ви закључили па да његов 
исказ цените, а Ви то радите и онда ја не знам више да ли Ви њему 
причате шта сте сазнали из предмета, па њему на тај начин објашњавате 
да то што он прича не одговара чињеницама или то што Ви причате је 
нешто што Ви знате,  разумете, Ваша одбрана је апсолутно нејасна. 
Значи Ви сада кажете то је било истог дана и ми закључујемо да Ви 
знате да је тог истог дана Бубица одведен тамо, а да Ви негирате да сте 
то Ви урадили, а да је сведок «Х» доведен код Вас, тако се данас може 
тумачити Ваша изјава, ја Вас молим да то не радите, значи Ви на Вашу 
штету, Ви морате са браниоцем да се консултујете ово није први пут. Ја 
стварно не знам више како да тумачим Ваше речи, Ви сада направите 
неку конструкцију и онда причате као да сте Ви ту били, и да знате да је 
«Х» доведен код Вас, а Бубица одведен код њега, код сведока. Значи ми 
можемо и такав закључак да изведемо, ако Вама то иде у прилог стварно 
не знам, боље је ако хоћете да се консултујете са браниоцем пре 
постављања питања јер заиста врло конфузно постављате питања. 
Мислим да није проблем да ово схватите. Значи конкретна питања за 
сведока, ако имате нека која нису постављена у судници.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Тај дан кад су доведени људи у затвор, до 
колико сати сте радили? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па радио сам до 7 сати, јер тада смо 
радили по 12, до 7. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: До 7? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ко је радио  преко ноћи од руководилаца? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не знам то је велики проток 
времена, ко би знао, не знам.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Где сте провели време после Ваших 19 сати? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Отишао кући. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Отишли кући? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Добро, значи не знате ко је био ту кад су 
наводно дошли по ове људе? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: По које људе? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: По ове људе у затвор, то не знате Ви јел 
нисте били на дужности? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По које људе? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Стани човече, ви сте одвели у мојој 
смени људе, ви сте одвели 10 људи из моје смјене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, чекајте. Чекајте можда мисли на друге 
људе, извините, по које људе када су дошли, који? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: ТАМ-ићем када су дошли њих 10-так и 
тражили да се врате у «Стандард».  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који је то догађај? Он о томе није причао. Које је 
Ваше питање, којих 10-так су дошли? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја питам само ко је био на дужности вође 
смене.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, али морате питати, Ви сте овако њега 
питали, Ви значи не знате ко је био тамо када су ови дошли по те људе, а 
он Вас пита по које људе, он уопште о томе није сведочио, којих 10-так 
људи, Ви сада то извлачите из вероватно неке друге, нечије изјаве, је ли 
тако? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја мислим да ја више не треба да постављам 
питања јер.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, чекајте ајмо да разјаснимо ово, о којим 
људима га питате, он тврди да сте Ви довели и после пола сата одвели 
ових 10-так, а Ви сада њему кажете Ви нисте били присутни када су 
ових 10-так. Каже био је присутан за ове.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Господин Вуковић, господин Вуковић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Предочавате изјаву Вуковића, је ли то? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Јесте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па немојте на тај начин, како он зна чију изјаву 
предочавате? Ви њему кажете значи Ви нисте били ту кад су ових 10-так 
одведени.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па не знам како би другачије питао. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Лепо кажете му овако, Вуковић каже нешто 
друго, па му онда кажете шта каже Вуковић, а не овако да га Ви питате 
као да он зна шта је рекао Вуковић и да зна да је то различито од 
његовог, не можете изнебуха да га питате нешто што он уопште није 
рекао, он није рекао да није био ту када су одведени 10-так, он управо 
каже да је био и да сте их Ви одвели, а Ви сада узимате друге исказе и 
цените.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Вуковић каже да је у току ноћи дошла једна 
група, није сигуран да ли је био Обреновић, и да су тражили 10 људи и 
одвели из притворске јединице.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Господине ја не знам за тако нешто, 
можда је и то нешто да је бивало, али ја не знам, у то се не мјешам, не 
знам за тако, али за ово знадем што сам рекао, а за то не знам, не могу 
знати.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: А да ли знате шта каже Јасна Буљубашић ко 
је убио њеног мужа? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли знате где је убијен, шта каже? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам шта је рекла, не знам.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Она је казала нешто друго, добро.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је казала друго различито од исказа 
сведока? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Онај заклао њега појединца, да га је заклао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Она то видела је ли? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па није видела, таман посла. Таман посла.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ни он не каже да је видео, то су све рекла-
казала, шта је она сазнала.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: По којем основу Ви закључујете да је мене 
неко извештавао ко је у затвору, ко је приведен ко није приведен, ко је 
пуштен? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Слушајте док смо били на Економини, у 
Техничко школском центру, већина затвореника је пуштана по Вашем 
одобрењу, је ли тако, па смо им давали оне пропуснице, уписивало се 
име и презиме а печат је био оверен да људи могу несметано одати. Е 
после вам кажем кад смо прешли у Суд за прекршаје, списак је имао 
СУП а имали сте и Ви, док отворите свеску и нађете име и тражите тог 
човека тамо и са њим комуницирате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то онај списак што сте рекли да је стално 
носио у торби када дође у Суд? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да, да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И по том списку прозива? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Марко Павловић? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Јесте.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Да ли Ви знате, ако већ крим служба води 
истрагу, и врши надзор над тим људима и постоји уговор да полиција 
врши обезбеђење притвора.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који уговор да постоји? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па тако су изјавили.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја немам коментар, добро, ајмо даље. Немојте 
предочавати сведоку нешто што.  
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Бранко, стави, стави примедбу да ли 
говори истину, не.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тачно што прича сведок да сте били сваки 
други дан у Суду са торбом, са списком? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Није, то сам хиљаду пута рекао да није тачно.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да сте имали ретке зубе, црн и то? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Нисам био ниједном. Нисам био ниједном.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви тај? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ниједанпут на Економији нисам био, сад сам 
вам рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: О Суду Вас питам, о Суду ово што прича да сте 
долазили? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: У Суду сам био два пута, први пут када је 
Смајловићев брат звао неки је буџа био код Изетбеговића за брата овога 
из Глинице и други пут сам био када смо се договарали како, са 
Пантелићем како казнити и доћи до података ко су извршиоци ових 
злодела на Економији.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А зашто сте се Ви са Пантелићем то договарали? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Зато што је он начелник СУП-а и требало је 
удружити све снаге да би се са овом екипом која је веома јака била и 
хомогена изашло на крај.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Бубицу нисте довели је ли тако? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ни одвели? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже јесте, суд ће ценити, ето.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не, нити сам га довео нити сам га видео, нити 
знам како изгледа.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И саучешће сте изјавили овој Јасни је ли тако? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Саучешће сам изјавио јер је рекао сам вам у 
двориште дошао чини ми се сведок «М» и рекао да је човек погинуо, 
чини ми се да сам вам и тако рекао, и она је дошла, нашли смо се на 
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дворишту, ја сам изјавио саучешће. А ово нисам чуо, није ни Јасна 
казала да је Бубица хапшен више пута.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И јесте имали у та два пута неки списак у торби 
када сте долазили у суд? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Нисам торбу ни носио председнице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Торбу никад нисам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли некада прозивали људе из соба, ово није 
једини сведок који нам каже? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: У затвору, у притвору? Ма никада нисам ни 
ушао изузев ова два пута.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи и Рамиз Смајловић лаже и Беган 
Бошњаковић лаже и Лазаревић лаже.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не, не.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: За Рамиза Смајловића кажем говори истину.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Тад сам био и разговарао са њим да га је звао 
брат да се обезбеди размена.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли Рамиз говори истину када је добио батине 
када сте Ви дошли са пратиоцем? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја не знам ко је тај човек кога су они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда немојте рећи да говори истину, значи 
само у једном делу говори истину, је ли? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Говори истину да сам дошао да му пренесем 
поруку брата.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А не говори истину када прича да га је тукао 
Ваш пратилац, то није тачно? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Нити знам да сам кога видео да га ударио, 
нити знам да га је неко тукао.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па јесте ли долазили некада да тражите људе да 
излазе из соба као што прича Бошњаковић и овај човек? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Никада.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Никада, добро.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Бошњаковића када саберете све, када 
саберете све, Бошњаковић каже или Бошњаковићеве изјава, Обреновић 
доводио жене, Обреновић доводио жене да секу људима у притвору 
крстеве на главу. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У ком затвору? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Код вас.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не. Код нас тако нешто није било, 
можда у неком другом. 
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Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Е па то је Бошњаковићева изјава, то је 
квалитет Бошњаковићеве изјаве.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није он једини рекао да је крст на челу урезиван 
тамо, Бошњаковић. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: У притвору, у притвору овоме о коме ви 
говорите.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па није он једини.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па то је код других.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то нећемо сада тога ценити. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То је Саша.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате ли Ви неко питање још за овог сведока, 
неку примедбу, нешто? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Имам примедбу на тачност података које је 
изнео и на ову како је уопште изјаву дао.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, добро.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: То је моја примедба и ја ћу то објаснити.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећете данас. А нисте му предочили део исказа 
Вуковић Среде да је рекао да их је Марко послао, те војнике да узму 
Бубицу? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Да су они рекли да их је Марко послао? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, Марко нас је послао.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Тако је Вуковић рекао, а није био у затвору, у 
притвору тада.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То тако каже.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Јесте, да су им ујутру када је дошао на посао 
рекли да су.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да их је Марко послао да узму. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Јесте, тако су рекли они.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко је тај Марко? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па немам ја појма, могао сам и ја доћи.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи то је вероватно он измислио је ли тако? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Једанпут сам већ рекао, може мој брат доћи 
на капију и тражити да пусте Бранка.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећемо, него питам за тај део.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Треба судија да каже да га пусте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Према томе ја не знам ко се представио као 
Бранко у име кога и шта је хтео уствари да постигне.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не Бранко, Марко.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Марко, шта је хтео да постигне.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви знали да се тај Марко Павловић зове 
друкчије? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У то време нисам знао.  
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте сазнали? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па кад је почело од тог суђења да је овде 
Бранко Поповић, ето тако, нисам знао, а знао сам Марко Павловић и 
ништа више.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ево још једно само питање, је ли имате 
још неко питање? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Имам једно питање, како су у притворску 
јединицу, говорим о овој притворској јединици Суд, могли улазити како 
Ви кажете «Зебићевци», ови други Лозничани и тући људе у притвору 
ако је била метална ограда на улазу и метална врата на ћелијама? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Код мене нису могли да уђу. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Ја сам читао да су и Вас тукли. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Слушај то је ситно, ја сам увјек 
способан да се одупрем у тим, али то је све ситно, то је како да ти 
објасним, али чињеница код других колега да су направили пар ексцеса, 
направио је Робија, оно урезивање крстова и колико да ли је истина оно 
што овај Смајловић спомиње орално оно, ја не могу да поверујем.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је Робија урезивао крстове? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У згради «Новог извора», улетио је горе 
и тада га је Средо Вуковић избацио вани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме је урезао крст? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја нисам видио, ради се.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте чули? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја, ја стварно нисам видио док није 
почео овај ток суђења, наводно је урезао Фадилу Ханџићу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то онај таксиста је ли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да, неком Скурлићу са Гробница, и 
неком Мемић Фахрудину из Сапне, али тог сам Мемића видио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта кажу те колеге  у чијој смени се то десило, 
зашто су пустили тог Робију и како, шта они кажу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па знате како није се могло да се сазна 
тачно ко је био од радника у смјени, они приписују једноме а он се куне 
да није у његовој смјени.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било некад да нема страже? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није било никада.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је врло занимљиво. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није било никад да нема.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ни у једној смени да неког од стражара није, али 
има ли нека међусмена када нема страже или како? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Увјек је била стража. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па како онда то објашњавате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не могу да објасним.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не могу, мени није могло ући. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да буде без страже, је ли? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ма мени није могао ући да направи 
ништа.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: А како је онда могао бити уведен 
притвореник, а да се не зна ко га је довео? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је питање, како је могао да буде уведен? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Притвореник, а да се не зна ко га је увео? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па зна човек, сведочи он. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па рекао сам како.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Видео је, каже својим очима видео ко је довео. 
То мислите ако није записао да није ни доведен, шта? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: То мислим. То мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ако нешто није записано, није се десило, је 
ли то Ваш коментар? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Не, напротив нисам нашао имена 
притвореника који су притворени.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па то је следећи закључак, пошто немате нигде 
написана имена ти људи нису били затворени или шта је закључак, то? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Па били су горе обрађени у 
криминалистичкој служби. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви знате, ајде испричајте нам шта знате? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Рекао је он сад човек.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не он прича, то нам није, нама је битно оно 
што се вама ставља на терет да ли је тачно, он прича да сте Ви ту 
долазили, испитивали, прозивали? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Нити сам долазио, нити прозивао.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То није записивао тада. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Нити сам долазио нити прозивао, два пута 
сам био.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, чули смо, Ви негирате, добро.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Два пута сам био у СУП-у и у том смислу 
стављам примедбу да ова целокупна изјава и прва и друга, и трећа и 
непоштена и нечестита.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ево видите господин Поповић каже да 
уопште није тачно да је он довео Бубицу и те људе овде? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То је тачно. То је тачно. А сада Ваше је 
да се браните, ако можете шта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, седите. Само још једно моје питање. Када 
Вам је рекао да пропустите кроз шаке ову Споменку, зашто сте Ви по 
томе поступили, он Вас зове, Ви сте полицајац он је командир ТО? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја сам жену одвео горе у затвор, нисам 
никога пропустао кроз шаке. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, али зашто сте Ви. Зашто сте Ви.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да ли је то његова била шала или је она 
њега наљутила, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто сте Ви њу привели по његовој наредби, 
зашто поступате по наредби командира ТО, Ви сте полицајац? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је Вама то рекао да то радите? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па то су сви, сви су то радили на његово 
звање да, а то је можда у пар наврата било да доведемо неког 
притвореника.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полицајци су радили по његовој наредби? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да доведу одакле докле? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Да, да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где, например шта он? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Рецимо ја сам имао случај те Споменке 
да доведем у Суд за прекршаје, па сам имао случај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то причате пре оног дана када је она дошла, 
кад је дошла у затвор? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја, ја, па она је ухапшена код њега, ко је 
довео до њега ја не знам, али од њега сам ја преузео Споменку и одвео у 
затвор,  ето.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И што сад Ви поступате.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: По његовом наређењу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што поступате Ви по његовом наређењу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па тако је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У јуну месецу 1992. године? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Таква је власт била тада.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Тако је, не знам.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Једно питање.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Изволите.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: А што Споменка каже другачије? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ајде како је рекла.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Споменка каже да су је друга два полицајца 
одвела, а да је Вас први пут срела у затвору како галамите на неке друге 
у притвору иако сте добри познаници, први пут срела тога дана.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не вјерујем да је тако. 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Зашто Споменка другачије каже? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисмо ми добри познаници, ја сам 
Споменку тад упознао и ко је и чија је супруга, а ја њу пре нисам знао. И 
кроз њену причу рекла ми је жена и где је радила пре рата и све.  
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Али је веома јасна да је Ви нисте водили у 
притвор, него да су је водили друга два. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не, ја сам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, није, нисте до краја читали суочење и све, 
и предочавање. Добро. Имате још неко питање? 
Опт.БРАНКО ПОПОВИЋ: Немам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Предочавала сам јој ја. Добро, седите.  
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа може одбрана још, 
бранилац, примедбу само.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, да  завршимо, изволите, господине, немате 
питања? 
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па примедба је генерално то мој 
брањеник је хтео да стави примедбу али ја ћу је преформулисати онако 
како је ја видим, господин Лазаревић говори неистину и ја ћу вам рећи 
из којих разлога. Мотиви зашто он износи овако прво имамо, звали сте 
га због ових његових различитих изјава, док је трајао тај предистражни 
поступак или да кажемо истрага у Хагу, спомињао се само Марко 
Павловић, видимо да је Марко Павловић изгледа на подручју Зворника 
за све одговарао, све радио, и да је био фантомско лице на које су се сви 
своју одговорност сваљивали на другог. Било којег другог Лазаревић не 
би смео ни да зна ко је одвео Бубицу да каже, него Марко Павловић када 
га он први спомиње непостојећа лица и тако даље. Дакле, сви су 
говорили тако и тако, Лазаревић да било шта друго каже, да било шта 
друго каже имао би проблем ако доиста зна ко је одвео Бубицу, можда 
не сме да каже, или би имао он лични проблем у овоме другом поступку. 
Никада није био у притвору за ова дела и лично се терети за тешка дела 
против човечности, задржавање у притвору, малтретирање и тако даље, 
то су многи сведоци рекли, према томе то су примедбе и ја сведоку 
Лазаревић, њему лично, нека има среће у свим тим поступцима уколико 
је апсолутно невин како тврди, али стављам примедбу због овога 
терећења мог клијента на начин како то износи да би некога спасио или 
да не би рекао истину. То је примедба коју сам ја преформулисао.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само једно додатно питање, с обзиром да нисте 
Ви једини који у том контексту у Суду помиње тог Марка Павловића, за 
кога Ви кажете да је оптужени, јесте Ви били у контакту са Рамизом, са 
овим Беганом Бошњаковићем, са Средом Вуковићем који њега такође 
помињу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Тог Бегана не знам човека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. За ове друге? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Знам Рамиза.  
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, јесте били са њим причали да нешто 
теретите Марка, да причате на сличан начин и тако даље? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па нисам имао прилике.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево чујете бранилац каже Ви имате разлог да 
причате нешто што није истина, је ли Ви имате неки разлог да причате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Немам брате никакав разлог, немам 
никакав разлог.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тамо у суду у Сарајеву имате неке радње са 
тим Марком Павловићем или са неким другим командантом? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Немам. Немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немате, хвала. Изволите.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: (Пуномоћник оштећених) Сведок нам је 
рекао да не зна ништа о догађајима у Техничко-школском центру и 
затварању 700 Муслимана из Клисе и околних села? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А да ли знате нешто о њиховом исељавању 
из Клисе и тих села ту? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: И раздвајању евентуално њиховом од жена и 
деце на Бијелом потоку? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не знам.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Рекли сте да сте нешто чули у вези са тим 
касније, па када је то било касније, шта сте чули? Ако можете да нам 
кажете.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па не могу ја сад ту када нисам 
очевидац, не знам. Не знам, не би се упуштао у тако неке ствари нити 
знам ко је био тамо, ни ко их је хапсио, ни то би требали руководиоци 
полиције да знају.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Добро, е баш сам то хтела да Вас питам. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Они би то требало да знају.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Је ли знате да ли су у томе учествовали 
полицајци и како на који начин? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сад тражите од њега, да прича о ономе шта 
је чуо, а не зна ни кад је чуо.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Па добро, ако евентуално нешто каже.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не би о томе, чуо сам да је било 
присутна полиција.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имали смо исказе сведока.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја то не знам, не би се мјешао овај је 
онај је, кад не знам праву ствар.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А кажете да су углавном затвореници из 
Суда извођени, из затвора у Суду за прекршаје извођени по налогу 
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Марка Павловића, а да ли су они затварани по налогу Марка Павловића? 
И какво је његово учешће у том затварању? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам сад како да Вам објасним. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате сазнања, значи питање је, када 
доводе да их доводе по његовом налогу или по нечијем другом налогу? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Било је неки и по његовом налогу, а 
било је што и није по његовом налогу, не могу човеку све стављати на 
леђа када није.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Нема ни потребе.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро, а да ли је Марко Павловић 
затворенике испитивао у згради суда, ту у собама где су они били 
затворени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па јесте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Причао је то. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А да ли су они тучени тада том приликом, 
затвореници? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не, не. Не, ја нисам видио да је тукао 
ико икога.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро, а рекли сте да су поред Споменке 
Стојкић ту била затворене и неке друге жене, је ли знате нешто о томе ко 
је наложио њихово затварање, зашто су оне биле затворене? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па знате како Споменка је била, не знам 
тачно мало дужи период, па је рецимо било пошто се тај народ 
досељавао негдје између линија је била да ухапсе женско, шта ћеш у 
њега пуштати га тамо па ће га убити нека будала, буду неко вријеме и 
онда су оне уз то изшле у размјену и тако.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Рекли сте само око овог затварања, рекли сте 
да су Муслимани затварани по налогу СУП-а и војске, па ко је по вама, 
ко је ту представљао војску, ко је издавао у име војске налоге за  
затварање? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам како да објасним. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Па имамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је дужи период, не знам сада да ли питате за 
април, за мај, за јуни, за јули, његов исказ се не протеже на један дан.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Па добро, за сав период док је он био.  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: У тим првима данима док је било 
рецимо командант Територијалне одбране Марко Павловић то је било у 
том периоду, заборавим како сте ми поставили питање.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Значи ко је представљао када је војска давала 
налог за затварање, ко је тад представљао војску? 
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Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Марко Павловић је тад представљао 
војску, све када су отишле паравојне јединице, онда је у то време 
формирана војска регуларна.  
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, имам примедбу на 
питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете Ви да ускачете као председник већа, 
када је то било? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било, кажете? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То је онај период до њиховог хапшења, 
до протеривања паравојних јединица.  
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Стављам примедбу на питање. Какво је 
то питање? Ко је представљао војску? Шта значи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако зна. Како знате да је он представљао војску? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Какво је то питање председнице већа 
«ко је представљао војску»? Шта значи то представљати војску? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мени је питање добро. Кажите ми како Ви знате 
да је он представљао војску? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Он је био тај командант ТО-а у то 
вријеме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: За тај период.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Да. А што се тиче ових припадника 
паравојних јединица, рекли сте да су они у односу на Вас обичне 
полицајце, јесу ли то били неки специјалци? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па били су боље опремљени него ми.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А јесу ли сви припадници односно, сви 
паравојници који су тад били у Зворнику, били специјалци? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па нису. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Или само ови Гогићевци које сте. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па нису, овај, премда су се неки и 
представљали да су неки специјалци али нису сви били, шта знам, људи 
су вероватно имали можда неко веће искуство, прошли више ратишта, 
можда на тај начин размишљају да су нешто. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А кажите ми, како сте Ви њих тад 
доживљавали, да они раде у оквиру полиције, војске, или самостално 
нешто? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па они су по мени самостално доста 
ствари радили. Једино мореш ове Гогићеве узети они су као нешто у 
бољем смислу, они су, њих је довео онај Лозничанин Милош Пантелић, 
па је било можда нешто другачије, али они су били сурови. Премда, 
Гогићевци нису толико, веће смо проблеме имали са овим паравојскама, 
јел знало се пођеш кући, он поставио пункт. 
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СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А јел знате. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: И сад он тебе легитимише и оће ти 
пушку отме и ако оће је продат негде. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А јел Вам позната нека паравојна јединица 
коју је водио неки извесни Пиварски? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Чуо сам за њега, ал нисам се сусрео 
никад с тим човеком. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А не знате та? Јел знате та јединица овај, у 
ком у чијем саставу је деловала? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не знам у то вријеме како је 
шта је, јел оно се ишло да се сведе под једну команду ал није се могло 
свест, зато је дошло до њиховог протеривања. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Е, рекли сте исто да «Саша робија» овај, није 
возио ове затворенике из затвора у пљачку  неких напуштених кућа. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Није код мене, не знам да није на другим 
локацијама, код нас не. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А јел неко други то радио? Јел су уопште 
затвореници из тог затвора вођени у такве неке активности? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Слушај, јесу затвореници вођени да 
скупљају грађевински материјал, напуштене продавнице, ал то је све 
ишло у сабирни центар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није то више у оптужници колегинице. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: То је у сабирном центру, то није овде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајмо даље. Ајмо питања даље. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. Овај, још једном, само рекли сте 
данас да је ова паравојна јединица Гогићевци, овај била неки други 
талас, како сам ја разумела паравојника који су долазили у овај у 
Зворник, а ко је био први талас и евентуално ако мислите на неки трећи? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ево, сад ћу Вам објаснити ако ме будете 
разумели. Први талас је био рецимо кад је пао Зворник. А други талас је 
био кад су средства информисања објављивала да тај муслимански 
живаљ дође, шта ја знам да регулише ту имовину, ово-оно, е, у том 
другом таласу су дошли Гогићевци. Тад је настало то некакво друго 
привођење, хапшење, то је. Ништа више. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. Хвала. Немам више питања. Судија, 
само ми немамо изјаву ову сведока дату хашким истражитељима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате у предмету, не мислите да ћу Вам ја сад 
изјаву давати. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Не, не, него сам мислила да потражимо да се 
фотокопира, да фотокопирамо то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате у предмету све то. Све што Вам треба из 
предмета, имате право да разгледате списе и онда ту шта Вам треба, ако 
хоћете да копирате, копирате, ако не, да читате, да читате, ником није 

ВР
З 0

17
0



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. септембра 2010. године 

 

53

ускраћено право да разгледа спис. Ја не би сигурно предочавала нешто 
да није у предмету. Имате ли још нешто да кажете?  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Заменик тужиоца Петровић. Одговарајући на 
питања колега, разумео сам да сте рекли да је било још неких сличних 
случајева да сте поступали по наредби Марка Павловића, осим у случају 
Споменке Стојкић, а ако сам добро разумео, онда молим да ми кажете 
који су то случајеви, јесте Ви лично или је неко  од. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па није, па једно исто овако лице 
муслиманске националности, они су негде ишли кроз линију, па су 
похапшени, један је од њи погинуо, е то лице сам исто довео код војног 
одсјека горе у притвор. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Од кога сте позвани да дођете у војни одсек? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Од Марка Павловића. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро. Је ли још био неки случај? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ништа више. Можда је било код колега, 
код мене није, а тај мали, овај он је мене препознао само једно село 
између нас, млађе је било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај заробљени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И где је Вама рекао? Како сте Ви добили 
информацију од Марка да треба да га доведете? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па звали телефоном да преузмеш лице и 
ето то је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па Марко назове телефоном ил његови 
доле ови у војном одсијеку, да има лице да се преузме, да се води у 
затвор ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко Вас обично зове из војног одсека? Има ту 
неки псеудоним «Р». Јел га знате? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има ту неки «Р»? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ево, сад да видим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ћирилица, јел ћирилица? Остали нису имали 
псеудоним, да ли се сећате ко то зове? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: А има, има и овај, знате ја мијешам сад 
ћирилицу и латиницу, па зато гледам овај ћирилицу, ћирилицом ми, звао 
је и овај, овде је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај «Р»?  
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. Он је био неки технички секретар, јел 
то то? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли је још неко звао из војног одсека да каже 
Марко рекао нешто  да урадите? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па не знам, право да ти кажем, није, 
нисам имао случајева. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте знали Петковић Милоша? Из Штаба, из 
војног одсека. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Проток времена, али нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. А да ли Вам је некад војна полиција 
нешто ту приводила? У све те затворе у којима сте Ви? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Водила је и војна полиција, а то је 
можда у некаком каснијем периоду, после ти паравојски. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад су ови ухапшени? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Ја. Јесте, радила је и војна полиција 
после. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После? А Ви то делите на то на тај период кад су 
ухапшени и после? Оно кад је велика група ухапшена је ли? На то 
мислите? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Мислим на вријеме кад су похапшене 
паравојне јединице, кад нису имале ништа са овим, после нормално је 
радила и војна полиција. Ал у то време није било војне полиције, док су 
биле ове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било неких са белим опасачима, у то 
време кад сте Ви у Суду, у Новом Извору? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па било је, стављао је људе, ал не 
можеш ако те неко није поставио у ту јединицу и ваљда ВЕС треба имат 
за нешто... 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је дошао код Вас неки тако на врата 
затвора да има бели опасач и да нешто тражи или? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такве ситуације не? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не сећам се тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Имате још нешто да кажете везано за ово 
што смо Вас данас? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Не знам, питајте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Нема више питања. 
 
  КОНСТАТУЈЕ СЕ да питања више нема.  
 
  То је све што имам да изјавим.  
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел тражите трошкове за долазак у суд? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па нормално, не могу џаба. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сведок тражи трошкове за долазак у суд. 
Јесте тамо? У  Зворник се враћате је ли тако? 
Сведок СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Па мало ближе, једно 20 километара 
ближе сам.  
 
  Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 

  Исплатити сведоку трошкове у износу од 5.000,00 динара. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала Вам. Можете да. 
Сведок  СРЕТЕН ЛАЗАРЕВИЋ: Хвала и Вама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Идете. Добро. 
 
  Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

  Да се у наставку доказног поступка прочита: 
 

-исказ сведока «М» са главног претреса од 08.09.2006., 
-исказ из истраге у новом предмету по оптужници за Техничко-

школски центар од  02.04.07., а на основу члана 337 став 1 тачка 1 ЗКП-
а, 

 
-исказ сведока Митровић Светислава са главног претреса од 

30.05.07., 
-сведока Аћимовић Милана, са претреса од 27.09.07., а на основу 

члана 309 став 1 ЗКП-а, те 
 

-Фотокопија акта Привремене Владе СО Зворник од 01.07.92.,  
-пропусница на име Кораћ Ивана за излазак из зоне дејстава са 

подручја СО Зворник у Србију за период од 03.-05. маја 92., 
  
 
 Да се уз сагласност странака прочитају искази сведока дати у 
истрази и то: 
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 -Араповић Милана, од 13.02.07, 
 -Видаковић Српка од 21.02.07., 
 -Благојевић Милета од 05.03.07, 
 -Савић Милета од 05.03.07. 
 -Видаковић Раце од 08.03.07. 
 -Николић Радинка од 19.03.07. 
 -Иванић Рада од 23.03.07. 
 -Миљановић Мике од 29.03.07. 
 -Пожарац Бранка од 18.04.07. 
 -Радић Боже од 18.04.07. 
 -Радовић Горана од 18.04.07. 
 -Васиљевић Стеве и Перић Драгана од 19.04.07. 
 -Риђошић Драгана од 10.09.07. 
 -Ивановић Влајка и Спасојевић Ратка од 11.09.07. 
 -Аћимовић Жарка од 12.09.07. 
 -Делић Мејре од 21.11.06. 
 -Муратовић Диле од 21.09.07. 
 -Абдић Адиле од 18.09.07. 
  
 
 Да се прочитају искази сведока који су умрли након 
испитивања, а на основу члана 337 став 1 тачка 1 ЗКП-а и то: 
 
 -Стевановић Душана од 19.02.07. и 10.01.08. 
 -Благојевић Миленка од 05.03.07. 
 -Делић Владе од 08.03.07. и  
 -Бркић Мурадифе од 24.11.06. 
 
 Да се прочита исказ сведока Гојкић Мехмедалије из истраге од 
25.12.06. који живи у иностранству, два пута је одбио сведочење и то на 
основу члана 337 став 1 тачка 2 ЗКП-а. 
 
 Да се прочита у наставку доказног поступка: 
 

-Оптужница Тужилаштва за ратне злочине Ктрз.7/08 од 30. априла 
2010., поднета против Богдановић Симе и других. 

-Да се изврши увид у списе Ки.В.7/08 у предмету окр.Митровић 
Светислав и други, односно захтев за спровођење истраге, 
 
 

-Да се изврши увид у списе К.5/05, 
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 Затим да се прочита одлука Жалбеног већа МКТЈ о примени 
правила 75-х о скидању ознаке поверљивости са доказа број П-676 
изведен на суђењу Момчилу Крајишнику, 
 

-писмо са потписом команданта Штаба ТО Марка Павловића од 
01.06.92, 

-одлука Жалбеног већа Трибунала о скидању поверљивости од 
14.05.2008., 

-допис Основног суда у Зворнику од 15.07.2008., са 
информацијама о сведоцима Малибашић Мехмедалији и Харамбашић 
Халилу,  

 
-затим из књиге 12 записника о главним претресима, извештај 

Клиничког центра Србије, Институт за психијатрију, Центар за судску 
психијатрију, у саставу вештаци: проф.др.Мирослава Јашовић-Гашић, 
доцент др.Александар Јовановић, те доцент др.Нада Јанковић, 
специјалиста медицинске психологије од 16.09.08. о стању душевног 
здравља оптуженог Поповић Бранка и способности да присуствује 
претресима и прати суђење.  

-записник Основног суда у Зворнику од 13.10.2008.године, о 
уручењу позива Сретену Лазаревићу. 

 
Из књиге 13,  
-допис МУП-а Републике Српске од 28.10.2008.године, 
-да се изврши увид у Устав Српске Републике БиХ, Закон о 

одбрани од 01.јуна '92., Закон о војсци, Закон о изменама и допунама, 
Закона о народној одбрани од 12.05.'92, 

-да се прочита Одлука о формирању Војске Српске Републике БиХ 
од 12.маја '92.,  

-Одлука о образовању ратних повјереништава у општинама за 
вријеме непосредне ратне опасности или ратног стања од 10.06.'92,  

-Одлука о оснивању државног документационог центра за 
истраживање ратних злочина против припадника српског народа од 
17.06.'92.  

-Одлука о забрани формирања и деловања наоружаних група и 
појединаца на територији Републике који нису под јединственом 
командом војске или милиције од 13.јуна '92., амандмани 5 и 6 на Устав 
Српске Републике БиХ од 88.06.'92.,  

-Одлука о образовању ратних предсејдништава у општинама за 
време непосредне ратне опасности или ратног стања од 31.05.'92.,  

-Одлука о стварној надлежности редовних судова у кривичним 
предметима председништва Српске Републике БиХ од 20.маја '92.,  
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-потврда преводиоца Ђорђевић Невене о преводу са енглеског на 
српски изјава сведока, 

-Одлука Скупштине српског народа у БиХ од 12.маја '92., о 
формирању војске Српске Републике БиХ и Одлука о формирању 
организацији формација и руковођењу и командовању војском Српске 
Републике БиХ, Председништва српске Републике БиХ од 15.06.'92.,  

-наредба команданта главног штаба војске Српске Републике БиХ 
Ратка Младића од 16.06.'92., за формирање и устројавање војске Српске 
Републике БиХ, 

-наредба команданта Главног штаба војске РС од 03.07.'92.године, 
-првостепена пресуда суда БиХ број Кр.06/243 од 29.09.2008., у 

односу на оптуженог Лазаревић Сретена, 
-допис МУП-а РС Национални централни Биро Интерпола 

Београд, од 10.02.2009., са извештајем о боравку Мијатовић Јове у 
Аустралији, и немогућности да Аустралија спроведе екстрадициони 
поступак јер РС није на списку земаља наведених у аустралијском 
Закону о екстрадицијама, документ 4558/2102, 

-да се изврши увид у топографску карту Зворника, 
-прочита службена белешка Службе за помоћ и подршку 

сведоцима и оштећенима  од 03.03.2009. о одбијању Гојкић Мехмедалије 
да сведочи јер је након сведочења пред Хашким трибуналом имао 
претње, 

-Преглед извршеног превоза избјеглица по налогу Привремене 
владе и штаба ТО Зворник «Дрина транс» од 08.06.1992.године, 

-да се изврши увид у скицу раскрснице у Клиси коју је на претресу 
нацртао сведок Омер Селимовић од 22.04.2009., 

-да се прочита допис Основног суда у Зворнику од 22.04.2009., из 
које произилази да је сведок Стевановић Душан погинуо у саобраћајној 
незгоди. 
 

Из књиге 15 да се прочита:  
-обавештење Основног суда у Зворнику од 28.априла 2009., да је 

Владо Делић преминуо 22.09.2008., 
-службена белешка Службе за  помоћ и подршку сведоцима и 

оштећенима од 15.05.2009., са извештајем о контакту сведока Гојкић 
Мехмедалије који је рекао да не жели да се одазове позиву из страха за 
безбедност своју и породице и поред предочених мера заштите и 
могућности да сведочи путем видео-линка, 

-предлог за остварење имовинског захтева од 08.06.2009., 
оштећених Рамић Шемсе, Емине и Изабеле у име покојног Рамић Изе са 
потврдом о смрти и изводом из матичне књиге венчаних и рођених. 
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Из књиге 16 записника да се прочита допис Основног суда у 
Зворнику од 03.07.2009., сведоку «М», као и сведоку Ерић Кости који се 
због старости не може одазвати позиву суда, 

-списак Удружења породица заробљених и несталих лица опћине 
Зворник од 11.09.2009., који се односи на заробљене и убијене који нису 
депортовани на Бијели Поток, 

-списак истог Удружења од 11.09., са заробљеним особама 01.јуна 
у Бијелом Потоку, 

-допис Основног суда у Зворнику од 29.09.2009., да је Благојевић 
Миленко умро 22.01.2008., 
 

Из књиге 17  
-списак Удружења породица заробљених и несталих лица општине 

Зворник од 12.10.2009., 
-списак идентификованих особа убијених 08. и 09.априла '92., 

ексхумираних из масовне гробнице «Улице», 
-допис Канцеларије националног савета за сарадњу са МКТЈ од 

23.10.2009., с копијом ноте Министарства правде и полиције Норвешке, 
достављено амбасади РС у Норвешкој, везано за Обреновић Драгана и 
Видоја Благојевића, 

-допис Министарства правде БиХ од 22.10.2009., из кога 
произилази да је сведок Бркић Мурадифа умрла 30.01.2009., са изводом 
из матичне књиге умрлих СО Тузла, 

-обавештење Основног суда у Зворнику од 05.11.2009.године,  
 

Из књиге 18  
-документација приспела од Хашког трибунала под ознаком 

03608680, 
-извештај СЈБ Зворник од 05.06.'92., Центру Служби безбједности 

Бијељина, потписан од стране начелника СЈБ Милоша Пантелића, 
-Извештај МКТЈ од 08.децембра 2009., у вези сведока «СС132», 

заштићеног пред МКТЈ, 
-списак идентификованих лица на гробљу Бербића мезарије 

укупно 65 лица, ексхумација рађена од 12. до 16.10.2000., 
-списак идентификованих из секундарне гробнице Црни врх након 

ексхумације рађене од 28.07., до 03.10.2003., 449 идентификованих, које 
је предао вештак др.Зденко Цихларж на претресу 14.12.2009., 

-списак реасоцираних лица након пристизања ДНК налаза укупно 
47 особа, 

-23 записника о утврђивању идентитета лица ексхумираних из 
масовне гробнице «Улице», ексхумација од 22. до 25 маја 2008., са ДНК 
извештајима о судско медицинској експертизи и реасоцијацији 
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скелетних остатака на основу антрополошко морфолошке подударности 
ДНК налаза, место гробнице «Улице» општина Зворник, 

-4 записника примера реасоцијације лица, тела из секундарне 
гробнице Црни врх, особа која је припадала локалитету Бијели Поток, 

-сагласност браниоца оптуженог Грујић Бранка за читање исказа 
сведока од 21.12.2009., 

-записник о уручењу позива Ерић Кости Основном суду у 
Зворнику од 25.12.2009., 

-допис Кантоналног тужилаштва тузланског кантона Федерације 
БиХ од 06.11.2009., са достављеном документацијом у електронској 
форми на 2 ЦД-а о вршеним ексхумацијама на локалитету Каракај, 
«Улице» и Казанбашча, 

-да се изврши увид у 2 ЦД-а са документацијом о ексхумацији на 
локалитету «Улице» и Казанбашча,  

-да се прочита службена белешка Одељења судске полиције Бања 
Лука за сведока «Р», 

-обавештење сведока «М» упућено суду да не може да дође у суд 
везано за позив за 17.02.2010., 
 

Из књиге 19  
-извештај МУП-а РС Дирекције Полиције УКП, Службе за 

откривање ратних злочина од 02.02.2010., о адреси Љубомира 
Китановића,  

-допис суда БиХ са извештајем о здравственом стању Косте Ерића 
као и писмо Косте Ерића насловљено суду БиХ, 

-потврде о смрти за ексхумирана лица из масовне гробнице 
Грбавци, Бербића мезарије, 

-потврде о смрти и записници о утврђивању идентитета за 47 лица 
Селимовић Авдија, Лолић Менсур, Авдић Хрустан, Алић Рамиз, Мусић 
Ахмет, Рамић Изо, Дардаган Дамир, Мајловић Енес, Хамзић Нешад, 
Лолић Изет, Омеровић Мујо, Терзић Авдија, Муратовић Адем, Авдић 
Хрустан, Авдић Хасан, Мусић Џемил, Адемовић Бериз, Лолић Мурат, 
Дардаган Хусеин, Окановић Реиф, Авдић Хазим, Ибрић Сејфо, 
Селимовић Емин, Ђинић Алија, Исламовић Аган, Селимовић Смајо, 
Хуремовић Салко, Абдић Ћазим, Бошњаковић Рифет, Џинић Мухамед, 
Халиловић Фетија, Тахић Адил, Рамић Ризван, Мајловић Јунуз, Смаић 
Шемсудин, Грахић Мурадиф, Лолић Ибрахим, Мемиџановић Фехим, 
Парган Хусеин, Субашић Расим, Гребић Мустафа, Грахић Салих, Лупић 
Рамиз, Лолић Рамо, Суљић Музафир, Хасановић Осман, Мустајбашић 
Мустафа. 
 

Из књиге 20  
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-наредба о исправци транскрипта са главног претреса од 08.маја 
2006.,  

-службена белешка Службе за помоћ и подршку оштећенима и 
сведоцима о претњама сведоку «Р» од 30.марта 2010., 

-наредба о исправци транскрипта са претреса од 12.04.2010., 
сачињена 28.априла 2010., 

-фотокопија КТА и КТН уписника Основног јавног тужилаштва 
Зворник за 1992.годину са прилозима, 

-документа достављена од шефа Тима за транзицију Хашког 
трибунала од 29.04.2010., електронски оверених докумената са списком 
материјала у српској верзији. 
 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Идем по воду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте, сачекајте, седите ту, јел хоћете да 
донесете чашу воде за браниоца. Које воде? 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ту коју и Ви пијете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Е па сад не могу да га шаљем у кафе кухињу, 
направићемо паузу.  
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, ово је мучење, три 
сата треба да седим да не могу воду. Ви сте овде председник већа, мене 
председник суда не интересује. Хоћете ме пустити да идем пити воду, не 
да ми кажете да седнем или нека ми донесу флашу воде, платићу је и 
готово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па немојте се мени обраћати, све смо разјаснили 
о томе, сачекаћу вас, сачекаћу вас. Да, идите пијте воду сачекаћемо. 
Сачекаћемо вас, идите пијте воду сачекаћемо вас, идите пијте воду. 
 

-обавештење адвоката Јокић Драгана, Миодрага Стојановића из 
Бијељине везано за сведока Јокић Драгана од 18.05.2010., 

-налаз доктора Милета Стојковића, односно извештај стручног лица 
од 27.05.2010. године, 

-Закон о војсци РС од 01.06.1992. године, 

-оверена копија документа – Доказни предмет 5398  у  предмету 
«Благојевић и Јокић», 

-упутство о употреби територијалне одбране ССНО од 20.07.1977. 
године. 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли се слажете да констатујемо или ћемо 
преко документ камере све ово пргледати и читати документе?  Слажете 
се, добро. 
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 Констатује се да су предња писмена прегледана путем 
документ камере. 

 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Тужиоче, везано за евентуалне предлоге? До 
сада нисте више имали, да ли је тако било, одбрана није имала доказне 
прелоге? Оптужница да ли ће бити завршена? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Овако, имајући у виду да се нека лица која се у 
догађајима из оптужнице помињу и као припадници «Жутих оса», а да 
Вучковић  Војин звани «Жућо» није саслушан и на околности догађаја 
из Клисе, Техничког школског центра и Дома културе у Пилици, ја бих 
предложио да се ово лице на те околности позове и саслуша у својству 
сведока. Уколико веће прихвати овај предлог, обзиром да није дошло 
лице раније позивано у својству сведока, Јокић Драган, ја бих 
предложио да се поново позове и покуша да оно приступи пред суд и да 
свој исказ на околности које су већ раније одређене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да се још једном позове? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да, Тужилаштво више нема предлога за допуну 
доказног поступка и ја бих предложио да се ова лица, дакле, да се главни 
претрес закаже или крајем овог месеца или почетком наредног, све 
обзиром на слободну судницу, а када би се та лица саслушала у својству 
сведока, а потом, овај, за једно седам дана, у коме бих ја уредио, 
односно прецизирао оптужницу, па да се закаже један дан на којем би 
одбрана могла дакле да се изјасни о прецизираној оптужници и онда 
дакле да улазимо и припрему завршне речи. То би отприлике био 
планирани тајминг радњи које Тужилаштво има намеру да предузме, 
више није потребно времена Тужилаштву да овај измени и прецизира 
оптужницу, јер с обзиром на изведене доказе,  ја сам већ то у доброј 
мери припремио, тако да мислим неће много се изменити ни после 
сведочења ова два сведока која сам предложио да се позову. Толико, 
хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Имате неке примедбе на ова два предлога, 
немате? Колега, остало је на крају Ваш колега који Вас је замењивао 
рекао је да Ви немате нове предлоге, али није, јер сте Ви најављивали 
много нових доказних предлога али никада се нисте децидирано 
изјаснили. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Jeсте имали смо, али Ви сте то већ у 
августу и сами кроз ова вештачења и она питања за вештака, за оне 
ратне дневнике и то. То је нама кључно, та документација. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Видели сте, данас сам прочитала да још није 
стигло. 
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Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Друго, овде смо сагласни управо да се 
Вучковић Војин, ми стално говоримо о тој групи и тако даље, али нисмо 
га у овом делу саслушали, то смо сагласни. Придружујемо се и овоме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да се зове поново, добро. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Да, и да се проба инсистирати, да ли су 
можда, јер у Тужилаштву у Хагу у њиховој бази података, они имају те 
фајлове, значи да ли у оном предмету «Пандуровић» или било где тамо 
мора бити документација о Зворничкој бригади и ратни дневник и тако 
даље, то све Војска Републике Српске има и то смо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То смо прибавили, на Ваш захтев, видели сте, то 
је све што смо добили из свих предмета везаних за Босну 1992. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Али да видимо ово из Генералштаба. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То сам констатовала да још није стигло, надам 
се да ће стићи, или одговор или можда тај дневник. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Не знам да ли мој клијент има нешто. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Датум 14.07. је тачан и нашао сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  У Хашком трибуналу не у Тузли. 
Адв.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ:  Да ли имаш неки доказни предлог да би 
нешто требало у погледу твоје одбране или разјашњења истине, јер 
немамо још пуно времена? Да ли имаш неки предлог у погледу сведока 
или било шта? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Колега, пустите га да оптужени стане. Изволите, 
господине Поповићу, имате ли доказних предлога? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Имам доказни предмет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Предлог доказни, имате ли неки? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Предлог, било би добро да се до краја не 
саслуша само «Жућо». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта предлажете, реците? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Да се саслуша «Жућо». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То смо сада добили предлог и сагласност. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Чекајте, сада идем даље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Реците. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Да се саслушају Николић и Митровић, 
његови заменици. Митровић је из Ваљева, а Николић је из Новог  Сада, 
да се њих два саслушају јер знају све о дешавањима у Челопеку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Дајте нам адресу и имена, ко су ти људи? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  То нисам у стању, то извините нисам у 
стању, знам да је из Ваљева човек, јер он сам то каже, овај је из Новог 
Сада, ја нисам у стању да Вам дам адресу никако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесу то неки нови сведоци? 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Не, то су стари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То су већ саслушани сведоци? Николић 
Мирослав. Поново да се саслушавају? 
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Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Поново, јер мислим да и за Козлук и за 
Челопек да имају много тога да кажу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То смо за те догађаје смо саслушавали, не 
можемо сада, ми сада можемо сваког сведока поново, сетимо се питања 
па поново. 
Опт. БРАНКО ПОПОВИЋ:  За ново немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Колега нема Шалић, да ли је тако? Господин 
Грујић нема? Има. 
Опт. БРАНКО ГРУЈИЋ: Немам, али имам примедбу, госпођо 
председнице, 70 дана смо имали паузу и Тужилаштво је имало много 
времена, могло је раније предложити, па да данас са овим човеком, да се 
саслушају и ова два човека, једноставно се ово одуговлачи,  протеже се, 
одуговлачи се, госпођо председнице, мени је 67 година, ми смо овде пет 
и по година већ ту, што је равно неких 16-17 година робије у КП дому, 
ми смо тотално исцрпљени и молим Вас да се ово заврши а и Ви сте 
сами обећали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Нема више предлога, ево два предлога. 
Опт. БРАНКО ГРУЈИЋ:   И прошли пут сте рекли, иде завршна реч. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не, ја сам рекла уколико буде оптужница готова 
и Ви имате право да тражите време за припремање одбране. 
Опт. БРАНКО ГРУЈИЋ:   Ја Вас молим да се ово оконча, па како год 
хоћете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Што се тиче термина, нису термини проблем 
само везано за празне суднице, већ за то што колеге које су чланови већа 
су председници већа у својим предметима и сви дани су заказани, ми цео 
септембар судимо друге предмете у којима сам ја члан већа, значи није 
само проблем судница, већ то што смо ми један другоме чланови, према 
томе, први термин је, а друго, ови људи морају да се зову, Јокић Драган 
путем замолнице. Прошли пут смо добили обавештење, није могло  да се 
удовољи замолници, јер није било времена за уручење, тако да је први 
термин који је слободан за веће, а и за судницу 12., 13. и 14.10. 

 

 Констатује се да је одбрана сагласна са предлогом заменика 
тужиоца за саслушање сведока Вучковића и Јокића, па 

 

 Суд доноси 

Р Е Ш Е Њ Е 
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 Да се саслушају сведоци Вучковић и Јокић које позвати за 13. 
октобар, судница број четири, са почетком у 14,30 часова. 

 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Судница је само слободна после подне. Ја се 
надам да ћемо до тог дана добити ово што је предложио и бранилац 
оптуженог Поповића, нових доказних предлога нема и онда да тужилац 
је обећао да ће врло брзо прецизирати оптужницу. Ја не знам колико 
ћете ви тражити вермена по прецираној оптужници, да ли ће вам бити 
потребно време и онда ћемо заказати завршне речи, колико ће вам 
требати ви ћете рећи, 12. један, 13. други. Ја сам и 14. узела датум, али 
не верујем да ће ту ништа моћи да се ради, пошто неће бити потребно, 
неће бити оптужница готова.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ја ћу покушати да до 14. непосредно на том 
рочишту уручим прецизирану и измењену оптужницу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, можемо и писмено, јер нећемо држати 
14. ако ово завршимо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  С обзиром на констатацију да су примили и да 
им се од тог момента оставља рок, око тога да не губимо време. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја нећу знати у том моменту када Ви доставите 
колико њима треба времена, прво да прочитају па да знају колико траже. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Не, само да су примили. 

 

Довршено. 

 

ЗАПИСНИЧАР                                  ПРЕДСЕДНИК ВЕћА - СУДИЈА 
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